
1 

 

REPUBLIKA HRVATSKA 

ZAGREBAČKA ŽUPANIJA 

GRAD SAMOBOR 

Gradsko vijeće  
 
KLASA: 024-02/23-02/2  

URBROJ: 238-27-04-01/02-23-36 

Samobor, 29. ožujka 2023. 

 

ZAPISNIK 

20. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, održane 29. ožujka 2023. godine u 

prostoriji Centra za mlade BUNKER 

 

Sjednica je započela u 17.00 sati. 

 

MIRAN ŠOIĆ – Poštovane dame i gospoda, gradski vijećnici, kolegice i kolege, 

gradonačelnice, zamjenik gradonačelnice i naši predstavnici upravnih odjela. 

Danas smo sazvali 20. sjednicu Gradskog vijeća sukladno članku 117. Poslovnika 

Gradskog vijeća Grada Samobora, koju sam zakazao u 17.00 sati.  

Prije otvaranja sjednice molim gosp. Igora Čaića, našeg novog Igora, da prozivkom 

utvrdi nazočnost vijećnika, da vidimo da li imamo kvorum. 

 

IGOR ČAIĆ – Prozivka vijećnika. 

 

NAZOČNI VIJEĆNICI: 

Luka Bišćan, Davor Daničić, Irena Franceković, Goran Gorše, Ivan Horvat, Sanja 

Horvat Iveković, Matija Hržić, Đurđica Jančikić, Martin Komes, Tatijana Lenart, Darko Lisec, 

Željko Mataušić, Marko Matijaščić, Marko Požgaj, Stjepan Razum, Zvjezdana Sečen, Željko 

Stanec, Miran Šoić.  

 

IZOČNI VIJEĆNICI: Nika Fleiss - opravdala izostanak, Marija Lindić - opravdala 

izostanak, Mihaela Slamar - opravdala izostanak. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ispričavam se u ime Igora, to je malo trema, jer ipak je to prvi puta na 

Gradskom vijeću, a kolega Hržić se javio, a i vidimo da je tu.  

Konstatiram da je od 21 vijećnika nazočno 18 vijećnika, a 3 izočna na sjednici, te se 

mogu donositi pravovaljane odluke i zaključci, te otvaram 20. sjednicu Gradskog vijeće Grada 

Samobora. 

 

 DUŽNOSNICI:  

- Petra Škrobot, gradonačelnica Grada Samobora 

- Petar Burić, zamjenik gradonačelnice Grada Samobora 

 

OSTALI NAZOČNI: 

- Valentina Horvat, Davor Bošković - pročelnici Grada Samobora 

- Hrvoje Frankić, privremeni pročelnik Upravnog odjela za gospodarstvo razvoj i projekte 

Europske unije  

- Aleksander Mixich, privremeni pročelnik Upravnog odjela za komunalne djelatnosti 

- Jelena Sirovica, privremena pročelnica Upravnog odjela za financije 

- Igor Čaić, voditelj Odsjeka za opće poslove i poslove Gradskog vijeća u Upravnom odjelu 

za opće, pravne i tehničke poslove 
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- Tamara Mekinjić, unutarnja revizorica 

- Anja Franić Modrić, voditeljica Odsjeka za odnose s javnošću i informatičke poslove u 

Upravnom odjelu za opće, pravne i tehničke poslove 

- Renato Raguž, direktor trgovačkog društva Komunalac d.o.o. 

- Igor Mališ, viši referent za informatičke poslove u Upravnom odjelu za opće, pravne i 

tehničke poslove 

- javnost  

 

Predstavnici sredstava javnog priopćavanja. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ – Prije utvrđivanja dnevnog reda, kao što je to i uobičajeno, potrebno je 

verificirati Zapisnike. 

Dajem na verifikaciju Zapisnik 19. sjednice Gradskog vijeća koju smo održali 8. veljače 

2023. godine. 

Ima li primjedaba na Zapisnik? 

Ako nema primjedbi zaključujem raspravu i predlažem da verificiramo Zapisnika 19. 

sjednice Gradskog vijeća održane dana 8. veljače 2023. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (18 "za") 

donijelo  

 

ZAKLJUČAK 

 

I. 

Verificira se Zapisnik 19. sjednice Gradskog vijeća Grada Samobora održane 8. veljače 

2023. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 

II. 

Tekst Zapisnika prilaže se ovom zaključku i njegov je sastavni dio. 

 

 

MIRAN ŠOIĆ - Uz poziv za današnju sjednicu primili ste Prijedlog dnevnog reda, a 

sukladno članku 125. stavku 4. Poslovnika Gradskog vijeća predlažem da se isti dopuni i to: 

 

Točka 1. - Izvješće Mandatne komisije o mirovanju mandata vijećnice Maje Gračanin i  početku 

mandata Zvjezdane Sečen za zamjenicu vijećnice 

Točka 2. - Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru potpredsjednice Gradskog vijeća Grada 

Samobora 

a dosadašnja točka 1. postaje točka 3. i redom dalje se sve pomiču, s time da se na kraju 

dnevni red dopuni i da glasi: 

Točka 31. - Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za financije i 

proračun 

Točka 32.: - Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru članice Odbora za dodjelu nagrada i 

priznanja Grada Samobora 

Točka 33.: - Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Mandatne komisije 

a zadnja točka 34. - Ostale informacije. 

  Pitam da li ima prijedloga za izmjenu i dopunu dnevnog reda, ako nema pitam tko je 

za ovakav prijedlog dnevnog reda s ovom dopunom (1.-34.) 

  Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno (18 „za) 

usvojilo je sljedeći 
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DNEVNI RED 

 

1. Izvješće Mandatne komisije o mirovanju mandata vijećnice Maje Gračanin i početku 

mandata Zvjezdane Sečen za zamjenicu vijećnice 

2. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru potpredsjednice Gradskog vijeća Grada 

Samobora 

3. Prijedlog odluke o izradi IV. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada 

Samobora 

4. Prijedlog odluke o donošenju Urbanističkog plana uređenja dijela naselja Lug u 

Samoboru  

5. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

Javne vatrogasne postrojbe Grada Samobora u 2023. godini 

6. Prijedlog odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija 

osnovnog školstva Grada Samobora u 2023. godini 

7. Prijedlog odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece i mjerilima za 

utvrđivanje visine roditeljskih uplata za ostvarivanje programa ranog i predškolskog 

odgoja i obrazovanja u dječjim vrtićima kojima je osnivač Grad Samobor 

8. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Vodoopskrba i 

odvodnja d.o.o. u svrhu izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Pod brezom na 

k.č.br. 985/4, k.o. Samobor 

9. Prijedlog odluke o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Hrvatski telekom 

d.d. u svrhu izgradnje elektroničke komunikacijske infrastrukture na k.č.br. 3405/2, k.o. 

Samobor 

10. Prijedlog odluke o ukidanju statusa općeg dobra  na k. č. br. 1237/3  i k. č. br. 1246/3, 

obje zk.ul. 1187, k.o. Klokočevec 

11. Prijedlog odluke o ukidanju statusa  javnog dobra  put na 328/1202 dijela k. č. br. 

2633/16, k.o. Samobor  

12. Prijedlog provedbenog plana unaprjeđenja zaštite od požara na području grada Samobora 

za 2023. godinu  

13. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 

zaduživanje putem financijskog leasinga  

14. Prijedlog zaključka o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za 

zaduživanje putem operativnog leasinga  

15. Prijedlog dodatka Ugovoru o koncesiji za obavljanje komunalne djelatnosti – javnog 

prijevoza skelom 

16. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru predsjednika Odbor za poljoprivedu i 

šumarstvo 

17. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Odbor Odbora za hrvatske branitelje iz 

Domovinskog rata 

18. Izvješće o radu gradonačelnice za razdoblje 1. 7. 2022. do 31. 12. 2022. godine  

19. Izvješće o radu davatelja javne usluge za 2022. godinu 

20. Izvješče o izvršenju Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2022. godinu 

21. Izvješće o realizaciji Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i 

turizma grada Samobora za 2022. godinu 

22. Izvješće o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada Samobora 

u 2022. godini 

23. Izvješće o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja 

osnovanosti pokretanja postupaka za izradu i donošenje prostornih planova, odnosno 

njihovih izmjena i dopuna u razdoblju od 1. siječnja do 31. prosinca 2022. godine 
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24. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju 

Grada Samobora za 2022. godinu 

25. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. 

godinu 

26. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2022. godinu 

27. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu 

28. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 

2022. godinu 

29. Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Samobora za 2022. godinu 

30. Izvještaj o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za 

listopad, studeni i prosinac 2022. godine 

31. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za financije i proračun 

32. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru članice Odbora za dodjelu nagrada i priznanja 

Grada Samobora 

33. Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru člana Mandatne komisije 

34. Ostale informacije. 

 

 

  MIRAN ŠOIĆ - Otvaram naš Aktualni sat, gdje se mogu postavljati pitanja, prijedloge 

i kritike. 

 Tko se javlja za riječ? 

 

 DARKO LISEC - Moje pitanje je upućeno iz Sv. Martina, mještani Sv. Martina su me 

zamolili da postavim pitanje na Gradskom vijeću. Pošto je krenula cesta Falašćak - Galgovo, 

što je s njihovom cestom od groblja prema pošti i od pošte prema Konščici pa dalje. Kada je to 

u planu i kada će to biti moguće da se izvede? 

 Drugo pitanje je bilo vezano za nogostup u Ulici Josipa bana Jelačića, taj problem se 

vuče od dvije tisuće i petnaeste godine, stalni su upiti i pritisci na predsjednika Mjesnog odbora, 

a u ovom slučaju to sam ja. Kada će se to početi realizirati, da li je to u planu, gdje smo stali? 

 Treće pitanje, što je sa semaforom u Rakov Potoku, izlazak na staru Karlovačku iz 

smjera Galgovo prema Rakovom Potoku, Zagrebačka i Okićka ulica. 

 

 ALEKSANDAR MIXICH - Vezano za prvo pitanja, Sv. Martin od groblja do pošte i 

onaj dio prema Konščici aplicirali smo na sredstva Fonda solidarnosti EU i jučer smo dobili iz 

ministarstva informaciju da ćemo vaučere dobiti sljedeći tjedan i da možemo pokrenuti 

postupak nabave. Pretpostavljam da u nekih tjedan dana ćemo sigurno to raspisati, ali imamo 

veliki problem da li ćemo uopće naći izvođače koji će to moći izvesti u vrlo kratkom roku, jer 

nam je rok do petnaestog šestog o.g., da bi povukli ta sredstva najkasnije do tridesetog šestog 

o.g. 

 Bolna točka vezana za tu pješačku stazu, da, dugo traje, prije mjesec dana smo dobili 

konačno lokacijsku dozvolu i ide priča dalje za ishođenje građevinske. Ove godine nećemo 

sigurno to raditi, ako ishodimo sve moguće potrebne papire, uvrstili bi to za plan u dvadeset 

četvrtoj godini. 

 Rotori, odnosno semafor, od Hrvatskih cesta smo dobili nekakav prijedlog sporazuma s 

vlasnicima, njima fali na jednom mjestu cca dvadesetak kvadrata, a na drugom mjestu desetak 

kvadrata. U sporazumu je bilo navedeno da Grad Samobor mora riješiti imovinsko-pravne 

odnose, na taj način da mi platimo vlasnicima privatno to zemljište bez prava prijenosa 

vlasništva. Mi smo se konzultirali s pravnom službom, ne postoji pravni okvir za takvo nešto, 

to smo rekli Hrvatskim cestama i sada je trenutno pat pozicija. Oni kažu da o nama sve ovisi, 

da je to velika investicija i da ju mi zapravo blokiramo. Prošli tjedan smo bili s njima na 
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razgovoru, tražimo nekakav pravni model da izađemo iz toga na zadovoljstvo svih skupa. 

Predsjednik Mjesnog odbora Rakov Potok je upoznat s time. Nadam se da ćemo naći neki model 

da to napravimo, jer to nam svima treba i to bi bila prava stvar. Investicija je kompletna od 

Hrvatskih cesta pa moramo to iskoristiti. Kod tih privatnih osoba još je taj problem što traje 

ostavinska rasprava, koja još nije dovršena pa praktički niti ne znamo s kime trebamo 

razgovarati i na koji način. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Evo, gosp. Mixich je odgovorio na sva pitanja, i sve je jasno, 

ako ima još nekih potpitanja možemo dati odgovor. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

 

 ĐURĐICA JANČIKIĆ - Imala bih dva pitanja vezana uz promet. Znamo da je trenutno 

puno radova u tijeku i da je promet blago rečeno u kolapsu. Vidim da ima nekih inicijativa za 

propuštanje prometa kroz Starogradsku kada se ne izvode radovi, ali sada ne bih o tome. Zanima 

me, što je s prometom kroz naselje Lug - Velika Jazbina? To je sada pod jako velikim 

opterećenjem, jer sav promet koji ide iz Gornjeg kraja (Rude i dr.) ide preko Otruševca na 

Veliku Jazbinu, a znamo da je tamo na jednom dijelu jako sužena cesta. Ta cesta je inače u jako 

lošem stanju, a nakon sada ovog povećanog prometa, mislim, biti će nužna za obnovu. 

Također, cijela Ulica Bistrec od Velike Jazbine prema Samoboru i Jelačićeva pod velikim su 

opterećenjem, tim više što je i Betonska cesta zatvorena, ovaj tjedan niti semafor ne radi. Velike 

gužve se stvarju i jako je veliko opterećenje. Da li postoji neki plan, kada se postojeći radovi 

završe, da se možda obnove te ulice?  

 Drugo pitanje, uspornici prometa. Mjesni odbor Lug je unatrag jedno dvije ili tri godine 

tražio postavljanje uspornika prometa u Ulici Kneza Domagoja, tamo uz dječje igralište. Vidim 

da je sada u Maloj Jazbini postavljeno sedam uspornika prometa, a mi još nismo dobili taj jedan 

ili eventualno dva. Sada dolazi ljepše vrijeme, proljeće, i bit će povećani broj djece na tom 

dijelu, tamo je dječje igralište, sportsko igralište, a primijećeno je da je promet jako brz. Doduše, 

sada kada je Betonska cesta zatvorena možda malo manje, ali kada se ista otvori bit će opet 

povećana opasnost od ugroze. Pitanje, da li bi se moglo možda malo ubrzati da se i tu izgradi 

taj uspornik prometa? 

 

 PETRA ŠKROBOT - Da, dobro ste primijetili da je veliki broj radova na području 

grada Samobora. Ponovno molim sve stanovnike za razumijevanje, jer je to jedini način da se 

nešto napravi.  

 Što se tiče regulacije prometa, upravo ovaj dio u Velikoj Jazbini koji ste spominjali, 

gdje je suženje, radimo na tome da se stavi semafor, elaborat je u procesu izrade, da bi se to 

moglo napraviti da se dobije suglasnost potrebna za to. 

 Što se tiče daljnjih obnova prometnica, Ulica Josipa Jelačića, prvo smo imali brojna 

puknuća cijevi od vode i sada je to izmješteno kod stare Crkve u Lugu. Naravno da je plan ići 

obnavljati tu cestu, ali kada se završe radovi na Betonki, jer je sada promet preusmjeren na ovu 

cestu. Naravno da će se ova cesta oštetiti zbog pojačanog prometa, a onda ćemo ići sanirati tu 

stranu ceste. 

Što se tiče ostalog dijela, u Velikoj Jazbini se razmatraju i mogućnosti za obilaznicu za 

novu izgradnju nove ceste. Gosp. Mixich može još detaljnije o tome vas izvijestiti.  

Što se tiče uspornika, vidite djeca u Lugu imaju sreću da imaju barem igralište, a ova u 

Maloj Jazbini se igraju na cesti, jer nemaju tu sreću da imaju igralište, pa je to jedan od razloga 

zašto su stavljeni uspornici tamo. U naselju Lug imali smo sastanak s novim direktorom 

Vodovoda i odvodnje Zagreb, tamo treba u cijelom dijelu izmijeniti vodovodne cijevi, jer je 

cijeli stari dio Luga isto u katastrofalnom stanju. Tako da ide projekt izmjene cijevi i onda 

asfaltiranje naselja i nakon toga dolaze uspornici. 
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MIRAN ŠOIĆ - Jel se netko još javlja za riječ? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Imam jedan prijedlog, nemam pitanje. S obzirom da je 

Grad Samobor Grad od 1242. godine, tako kažu, to je sada nekih sedamsto i nešto godina, skoro 

osamsto godina. Stalno smo njegovali nekakvu povijesti i tradiciju, hvalili smo se s time kako 

naš grad lijepo izgleda. Međutim, u zadnjih ne znam koliko godina, ali ne puno, pogotovo sada 

u proljeće kada nije prolistalo drveće, nekako imam sve više osjećaj da smo postali ne više lijepi 

stari tradicijski grad, nego betonsko čudovište. Naime, sve više se gradi betonskih kuća na tri, 

četiri kata, s ravnim krovovima, na malim parcelama bez zelenila. S obzirom da mi kao Gradsko 

vijeće, kao gradski vijećnici, nemojte misliti da je to netko drugi, to smo mi ovdje koji sjedimo, 

smo odgovori za donošenje prostornih planova i GUP-a i jedino mi možemo stvarno utjecati na 

to kako želimo da naš grad u budućnosti izgleda. Predlažem da sada s ovim promjenama koje 

su danas na dnevnom redu i koje će biti na dnevnom redu u budućim sjednicama, dođemo do 

toga da barem zaštitimo staru jezgru, stari dio grada, ako ne možemo sve, možda i neka ruralna 

područja, da to urbanisti osmisle koja područja treba zaštititi i da kažemo da se tamo ne mogu 

graditi betonske kuće bez krovova, nego da mora postojati krov pokrit crijepom i da visina bude 

određena i da se stvarno ispoštuje zelena površina oko tih zgrada. Eto, sada tu na Gmajni je 

neko čudo nastalo, a tamo je bilo rečeno na početku da će biti trideset posto izgrađenost, a ostalo 

zelena površina. Sada smo svjedoci da tih zelenih površina nema, nego da se sve izbetoniralo. 

U tom smislu upućujem prijedlog o tome da Grad razmotri u svim promjenama prostornih 

planova da se donese jedan takva odredba. Sada imamo i u Hrvatskoj pozitivne pomake u tom 

smjeru, neki istarski gradovi su upravo donijeli takve odluke da se krovovi moraju ujednačiti, 

da ti gradovi i dalje zadrže neku svoju tradiciju i neku starinsku ljepotu, koja privlači ljude u 

takav grad. U tom smislu molim i vas vijećnike kada ćemo o tome raspravljati i glasati da 

razmislite kako želite da naš grad u budućnosti izgleda. 

 

IVAN HORVAT - Jedan osvrt ću napraviti na koji ne očekujem odgovor. Znamo svi 

da Samobor ima dugu gastronomsku i turističku tradiciju. U gastronomskom dijelu ima i 

nekoliko specijaliteta, nekoliko robnih marki, nekoliko proizvoda s hrvatskim znakom, a ima i 

proizvod koji je robna marka Zagrebačke i Samoborske vlasti, odnosno Grada Samobora i 

Zagrebačke županije, ne Zagreba. Radi se o Samoborskoj salamijadi, svi znamo da je to jako, 

jako dobra delicija, iznjedrili su je samoborski salamijeri koji se tim poslom bave već preko sto 

trideset godina, a zadnjih trideset pet godina to su i pokazivali organiziranjem manifestacije 

pod nazivom Samoborska salamijada. Samoborsku salamijadu uvijek su popratili i Zagrebačka 

županija i Grad Zagreb i Vlada ili predsjednik i strani diplomati su dolazili, vrlo važni gosti su 

dolazili, jer ona je međunarodnog karaktera. Žao mi je, što se zadnje dvije godine održava u 

neprimjerenim prostorima. Ne kažem da su moje Vilinske jame neprimjereni prostor, to je vrlo 

dobar ugostiteljski objekt i dobro je da je ove godine izabran za organizaciju salamijade, ali to 

je premali prostor. Tu praktički ne mogu stati niti svi oni koji svoje izloške žele izložiti. 

Pokušajte dobiti kartu za sudjelovanje, ne možete. Zadnjih godina to se organiziralo u 

Samoborskoj sportskoj dvorani i bilo je to vrlo lijepo, čak su nas gradske vijećnike počastile 

gradske vlasti s ulaznicama, što je jako lijepo, jer je zgodna manifestacija i nije tako veliki 

trošak da se ne bi organiziralo. Kažem, žao mi je što se to ne organizira u primjerenom prostoru, 

iako navijam za svoje Grdanjce. 

 

PETRA ŠKROBOT - Da, to je hvale vrijedna manifestacija i Grad će se sigurno 

potruditi da se organizira, možda samo na malo drugačiji način i s drugim timom, a kako će se 

zvati, ali sadržaj će biti isti. O tome ćete biti informirani. Ima i nekih ljudi koji su pokretali 

salamijadu, koji su izašli iz Udruge, i koji su voljni sudjelovati u organizaciji takve 

manifestacije. Smatram da je takvu manifestaciju potrebno približiti široj javnosti, da svatko 
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ima mogućnost doći, a ne samo određene skupine ljudi, nego da bude za širu javnost. O tome 

ćemo više u narednom periodu i sigurno nećemo dopustiti da salamijada padne u zaborav. 

 

MARKO MATIJAŠČIĆ - Bit ću vrlo kratak i konstruktivan. Htio bih samo priupitati 

gradonačelnicu, kakav je status projekta nove dvorane na Bregani? Unazad dvije godine 

svjedočimo novim obiteljskim kućama, novim zgradama, smjer jednosmjenske nastave, nešto 

što je must have u Bregani u neko skorije vrijeme. Konstantno dobivam pitanja kao predsjednik 

Mjesnog odbora, što je s time i kada otprilike očekujemo da bi mogao biti raspisan natječaj? U 

slučaju da će natječaj biti prolongiran negdje na kraj godine ili sljedeće godine, budući da je 

prošle godine to bila situacija. Da li se planira čekati raspisivanje istog ili ćemo ići nekim 

drugim sredstvima, nekim drugim putem? 

 

PETRA ŠKROBOT - Uvijek smo istog stava kao i za školu, tako i za sportske dvorane 

da pričekamo natječaj, ali to ne znači da ćemo čekati sa svim ostalim radovima. Dakle, vrtići, 

natječaji će biti ubrzo raspisani i svi preduvjeti su stečeni, došli su i ugovori od ministarstva i 

možemo pokrenuti te procedure. Tako da ćemo raditi na nekim projektima dok ćemo čekati 

natječaje za dvoranu i škole. Ako se to stvarno prolongira predugo onda ćemo razmotriti 

varijantu što od toga ćemo financirati vlastitim sredstvima, a što ćemo čekati dalje. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Evo, potaknuo me na neki način kolega Matijaščić 

na moje pitanje koje je sigurno sada aktualno u cijeloj državi, pa naravno i u našem Gradu, 

općenito stanje školstva. Postojala je jedna strategija razvoja školstva Samobora koja je 

donesena prije nekoliko godina, no s obzirom na sve ove činjenice koje je naveo kolega 

Matijaščić za Breganu, a kolegica Franceković je govorila o povećanju broja stanovnika, a 

mislim da smo svi već puno o tome govorili, pa da sada opet ne ponavljam. Možda bi bilo 

potrebno izraditi opet jednu strategiju školstva koja bi bila revidirana i uklopljena u nove 

strategije Ministarstva obrazovanja. Ono što možemo čuti to je taj termin jednosmjenske 

nastave, a isto tako se govori o cjelodnevnoj nastavi. Tako da bi trebalo zauzeti stav koja škola 

u Samoboru bi bila za što pogodna, jer možda je neka za jednosmjensku nastavu, a neka za 

cjelodnevnu. To su razlike, premda možda ovako kada se to govori široj javnosti nije jasna 

razlika, ali postoji. To treba sve skupa revidirati kako bi bili spremni za natječaj koji smo čuli 

od strane Vlade da će uskoro biti raspisan, makar taj uskoro već traje dvije godine. Mislim da s 

konačnom tom brojkom od pedeset tri škole se ipak valjda odmaknulo i da se prikupilo dovoljno 

projekata koji će se moći kandidirati. Možda bi trebalo onda i revidirati postojeće projekte koji 

postoje u Gradu Samoboru, kao što je škola u vojarni, da li će uopće odgovarati tom javnom 

pozivu koje će ministarstvo raspisati, jer vjerujem da se određeni podaci već i znaju. 

Isto tako me zanima, dosta gradova potpisuje sa svojim agencijama županijskima, 

projekte ugradnje solara na javne ustanove. Zanima me, u kojem statusu je to u Samoboru te da 

li postoji popis nekih objekata u vlasništvu Grada koji su pogodni za takvu izgradnju? Znamo 

da to Regionalna agencija Zagrebačke županije provodi. U kojoj je fazi to što se tiče Grada 

Samobora? 

 

PETRA ŠKROBOT - Mi smo dali revidirati i troškovnike i pregled projekta i 

usklađenje s novim zakonskim odredbama, kako bismo bili sigurni da je projekt u skladu s 

njima i da budemo spremni kada se natječaj raspiše. Što se tiče cjelodnevne nastave i 

jednosmjenske nastave to su danas ravnatelji imali na ministarstvu sastanak po toj temi. O tome 

će biti još govora i naravno da ćemo se sukladno tome i mi morati odrediti. Ovo što ste 

spominjali koja škola na koji način će biti organizirana, ali za to su nam potrebne detaljnije 

smjernice od samog ministarstva. 

Što se tiče drugog projekta, solarnih panela ili elektrana, mi smo u toj proceduri, dali 

smo pregled objekata u vlasništvu Grada, da vidimo uopće na koje objekte možemo instalirati 
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solarne panele. Ono što me žalosti je činjenica da npr. Autobusni kolodvor zbog krova kakav 

je ne podnosi panele, ali na zgradi Komunalca tamo ih je moguće instalirati. Sada smo navodim 

neke primjere, zgrada Muzeja zbog stroge zaštite nije moguće stavljati solarne panele tamo, ali 

još dodatno po toj temi ovdje je gosp. Frankić, koji je radio i radi na tom projektu, pa može još 

detaljnije izvijestiti u kojoj je fazi i koji su daljnji koraci.    

 

HRVOJE FRANKIĆ - Što se tiče solarnih elektrana napravili smo analizu naših javnih 

objekata na prostoru grada Samobora, tu spadaju objekti u vlasništvu Grada, spadaju objekti 

škola, dvorane i vrtići. Analiza je pokazala koji objekti ne mogu biti kandidati za instaliranje 

solarnih elektrana, bilo zbog zasjenjenosti koja dolazi zbog strane svijeta ili koja dolazi zbog 

visokog drveća ili kako je gradonačelnica spomenula objekt našeg Autobusnog kolodvora koji 

jednostavno zbog izvedbe samog pokrova da se gore ne može ništa raditi, odnosno kretanje je 

ograničeno. Muzej je objekt pod strogom zaštitom kao kulturni spomenik i tamo se ne može 

ništa instalirati i ništa postavljati što bi narušilo vizuru samog Muzeja, a isto tako i zone grada. 

Grad Samobor sudjeluje s Regionalnom energentskom agencijom na projektu tzv. SHARE-s., 

to su energetske zajednice, a trenutno isto tako radimo dodatnu analizu koji objekti bi mogli 

sudjelovati u toj energetskoj zajednici. Tu bi možda mogli naš Muzej smjestiti u određenu 

energetsku zajednicu s školom Samobor. Ono što je bitno kod energetske zajednice, znači to su 

pravila da objekti, odnosno poslovni subjekti vlasnici ili upravitelji objekata, moraju biti na 

istoj trafostanici. Na žalost, to je pravilo koje je malo ovako rigidno, jer inače bi mogli napraviti 

cijelu mrežu tih zajednica, odnosno mrežu elektrana gdje bi svaki od korisnika uzimao energije 

onoliko koliko mu je potrebno. U svakom slučaju visoko smo s time dogurali, onog momenta 

kada ćemo moći ići prema određenoj operacionalizaciji toga dat ćemo izvješće prema svima, 

pa i prema Gradskom vijeću, a i našoj javnosti. U poziciji Proračuna imamo i za dvije dvadeset 

treću, dvadeset četvrtu i dvadeset petu projekt tih solarnih elektrana. Nadamo se da ćemo na 

tom polju stvarno nešto konkretno i postići. 

 

ŽELJKO STANEC - Ne bih se javio, ali Hrvoje me ponukao na jedan osvrt kada je 

govorio o tim solarnim elektranama, odnosno tim panelima. Već ako razmišljate o objektima 

ne trebate baš strogo za objekt Autobusni kolodvor, imate ispred Autobusnog kolodvora jedno 

kvalitetno parkiralište pa napravite konstrukciju, pa na tu konstrukciju natkriveno parkiralište 

tako da ne davite to bez veze na objektima. 

Za Muzej je normalno da je to neprimjereno, ali ima puno tih javnih parkirališta, 

sajmište parkiralište, sportska dvorana parkiralište. Tih javnih parkirališta ima sasvim dovoljno 

pa da se ta parkirališta iskoriste za solarna napajanja, odnosno za te solarne elektrane, a ujedno 

bi štitilo automobile koji bi bili parkirani od vremenskih nepogoda. Evo, to mi je sada palo na 

pamet pa razmislite o tome. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Imam dva pitanja i jedan prijedlog. Konkretno, prvo pitanje je 

problem ilegalnog odlagališta u Vrbovcu. To stanje traje već dvije ili tri godine, još pred izbore 

je to počelo. Znači, trenutno stanje je da je prije godinu i nešto doneseno rješenje od strane 

Zagrebačke županije kojim se ukida dozvola za prikupljanje otpada tvrtki Royal Media d.o.o. 

Konkretno stanje je da je ta tvrtka dobila temeljem prostornih planova odobrenje za prikupljanje 

otpada, a ono što su oni napravili tamo da su oni ne prikupili nego sakupili i uskladištili dvije 

tisuće tona plastičnog otpada. Ta tvrtka je otišla u stečaj, te je sada problem tog otpada. 

Temeljem izlaska inspektorata koji je tvrdio da to utječe na okoliš i utječe na zdravlje ljudi, dan 

je prijedlog Županiji da ukine to rješenje o dozvoli za prikupljanje otpada, to je ukinuto i oni su 

imali određeni rok da uklone to smeće, taj plastični otpad. To se nije napravilo i to već godinu 

dana tako stoji, može me gradonačelnica ispraviti, da taj otpad nije uklonjen. Zanima me, tko 

je odgovoran tu, da li je odgovoran Grad, Županija ili inspektorat u daljnjim koracima? Građani, 

odnosno stanovnici Vrbovca su već na izdahu snaga i bezvoljni jer čim malo zapuše lete im 
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plastične vrećice, smrad i svašta, a uglavnom opasno je za okoliš i za zdravlje. Eto, mene više 

sada zanima gradonačelnice odgovor konkretno, po meni što sam uspio iščitati iz zakona da bi 

tu županija trebala biti odgovorna a ne Grad, jer tijelo koje je izdalo tu odluku koje je poništilo 

i naredilo uklanjanje da angažira drugog izvođača da ukloni taj otpad i onda to fakturira firmi 

koja je, na žalost, otišla u stečaj, mislim na žalost, ali očito je to sve planski. Uglavnom, 

vjerojatno se to neće napraviti iz razloga što bi onda to palo na proračun određene samouprave. 

Molio bih gradonačelnicu za pojašnjenje, di smo, što smo, jer radi se navodno godinu dana, pa 

da vidimo gdje smo došli? 

 

PETRA ŠKROBOT - Prije nego što odgovorim na postavljena pitanja, zahvaljujem 

gosp. Stanecu na konstruktivnom prijedlogu. Zapravo moram iskazati zadovoljstvo što je i gđa 

Franceković imala konstruktivan prijedlog i gosp. Stanec, i tu pokazujemo da je to smjer 

kakvim bismo trebali ići, na konstruktivan način da idemo s našim radom naprijed. Zahvaljujem 

na tome i to me izrazito veseli. 

Što se tiče odgovora o odlagalištu u Vrbovcu, mogu vam dostaviti i pokazati, dala sam 

si u zadatak da zajedno s odjelom izvučemo kompletnu kronologiju događaja od prve reakcije 

Grada Samobora prema županiji, prema ministarstvu, prema inspektoratu, cijelu kronologiju 

događaja s popratnim dopisima i dokumentacijama. Ono što je bilo zadnje nadležni inspektor 

kojeg smo pozvali na sastanak u Grad Samobor da nas izvijesti o tome kakvo je stanje po tom 

pitanju, kako će se riješiti taj problem. Nedavno smo imali ponovno novinare na terenu i bili 

smo na mjestu događaja, ono što je činjenica trenutno je to prebačeno na sam inspektorat i oni 

bi to trebali rješavati. Dakle, ovo što ste rekli županija je bila nadležna, ona je izdavala 

dopusnice, ona je ukinula tu dopusnicu za odlaganje, ali je cijeli slučaj prebačen na inspektorat. 

Naravno, u komunikaciji sam s ministarstvom i resornim ministrom, tako da, evo, kolega Hržić, 

tu biste i vi mogli doprinijeti, s obzirom da je to iz vaših redova ministarstvo, pa da zajedničkim 

snagama riješimo taj problem. U komunikaciji s ministarstvom ćemo dalje naći način za 

rješavanje tog problema, jer Grad ne može ući na taj posjed jer nemamo te ovlasti, ali zato je tu 

ministarstvo s kojim ćemo u suradnji rješavati to dalje. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Imam još pitanje i prijedlog. Da, zato sam vas i pitao, jer mene su 

sa županije, poslali na inspektorat, tako da gledam koga trebam napasti i koga trebam malo 

medijski podbosti. To ministarstvo je iz moje stranke, ali mislim da oni imaju pozitivan pristup 

prema gradonačelnicima iz bilo kojih stranaka. Dobro, oko toga ćemo onda ostati u 

komunikaciji. 

Drugo pitanje, ne znam da se fokusiram na Turističku zajednicu ili školstvo, ali mislim 

da ću na školstvo. Zanima me, gdje je zapelo s ovom školom u Langovoj? Nešto sam načuo da 

je stvar uporabne dozvole problem. Mi imamo veliki problem s tim školstvom, vidimo najave 

Vlade da će dvije dvadeset pete, dvije dvadeset šeste, krenuti navodno jednosmjenska nastava, 

odnosno produženi taj boravak u školama u RH, odnosno cjelodnevni, tako ćemo to nazvati 

terminološki, a mi se borimo da uđemo u treću smjenu. Zanima me vizija? Ono što je još 

problem, zakačili smo se bili za one obroke besplatne u školama, stanje je i dalje da učenici 

jedu po hodnicima. Molimo Boga da netko ne pozove inspekciju, jer to se ne bi smjelo. 

Konkretno, zanima me kako mislite pristupiti i strategijski rješavati cjelokupni taj problem 

školstva i konkretno ovog problema obroka? 

 

PETRA ŠKROBOT - Puno ste toga naveli, pa ćemo krenuti od Langove. U Langovoj 

su stvari u završnoj fazi, odnosno imali smo situaciju postavljena je dizalica topline koja previše 

buči, odnosno susjed nam je poslao žalbu preko odvjetničkog ureda na tu buku koju moramo 

sanirati prije tehničkog pregleda objekta i dobivanja uporabne dozvole. Tako da još nismo 

uopće u proceduri uporabne dozvole dok ne saniramo tu buku od dizalice topline na koju se 

susjed žali. 
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Obroci i kuhinja školska, eto, tu isto možete apelirati na svog ministra, jer sve je 

prebačeno na jedinice lokalne samouprave, bez neke analize. Bilo je jednostavno provesti u 

školama projekt besplatnih obroka koje su puno manje, gdje je puno manje djece, nego u školi 

koja je među najvećim školama, odnosno druga najveća u hrvatskoj od tisuću i dvjesto djece. 

Kada vam se u jednom trenu krene hraniti duplo više djece nego što ste do tada imali, e, onda 

je to izazov. Bilo bi dobro da je ministarstvo prije samog donošenja odluke, koju apsolutno 

pozdravljam, napravilo analizu i razmišljalo o tom što će se dogoditi s ovim školama koje su 

jako velike.  

Što se tiče cjelodnevne i jednodnevne nastave tu bi isto resorno ministarstvo trebalo 

razmišljati o tome, lako je to provesti u školi u Slavoniji ili u Lici, ali u školama poput naših 

gdje još uvijek imamo tu sreću da imamo djece, to je malo drugačija situacija. Znam da smo mi 

osnivači, ali isto tako ne mogu škole niknuti i izgraditi se preko noći, to je jedan sveobuhvatni 

problem o kojem bi ministarstvo trebalo razmišljati kod donošenja odluke o cjelodnevnoj, 

odnosno jednosmjenskoj nastavi. Tu je veliki niz drugih stvari do pitanja što s glazbenim 

školama, što s umjetničkim školama, što će se dogoditi s njima ukoliko se dogodi program 

cjelodnevne nastave i što će biti s takvim školama. Tako da puno je tu toga o čemu bi se trebalo 

raspravljati. Mi se borimo da ne uđemo u treću smjenu, da borimo se, ministar je informiran o 

tome i zna za projekt Langove i stalno smo u komunikaciji s ministarstvom po tom pitanju. 

Nadam se da sam sve odgovorila da nisam ništa preskočila. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Fino da ste u kontaktu s našim ministrom. 

 

PETRA ŠKROBOT - Zaboravila sam reći, rekli ste da ne znate više na što da se 

fokusirate, pazite da vas ne prebace u krivu stranku. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Hvala Bogu nije stranka opasnih namjera, kao prije trideset godina, 

kao što su nekad bile. Samo ću se osvrnuti vezano za glazbenu školu. Neke radnje jesam 

pokušao provesti, konkretno uspostavio sam vezu s ministarstvom da se vidi kroz NPO da li se 

može financirati, županija je kupila od časnih sestara one zgrade tamo, postoji projekt nekih 

desetak milijuna kuna za proširenje te glazbene škole, ali to kroz nacionalni plan oporavka se 

ne može, tako da ćemo probati mi sa svoje strane stisnuti da u idući proračun županije uđe 

izgradnja te škole. 

Jedan prijedlog. Jučer me je nazvao jedan pčelar, ustvari više njih je bilo u tom slučaju, 

vjerojatno već znate o čemu je stvar. Konkretno, od dvije tisuće devetnaeste godine, pa nadalje, 

samo su pčelari s prebivalištem u Samoboru, na osobnoj iskaznici, mogli imati štand, preko 

Samoborske Udruge pčelara. Prije dvije i devetnaeste nije bila takva situacija nego su tu 

štandove imali ljudi koji su iz Zagreba. Zanima me, hoće li se nastaviti s tom praksom da i dalje 

samoborski pčelari mogu imati tu štand, da na neki način mogu biti pozitivno diskriminirani u 

tom slučaju? Budimo realni, to je bilo isto pitanje kod štandova za fašnik itd. Mislim da je u 

interesu Grada, s obzirom da je dvije i devetnaeste Beljak to donio da se mogu dati određene 

privilegije Samoborcima, da je u interesu Grada i da na fašniku samoborski pčelari budu na 

Trgu. Budimo realni ti ljudi ipak plaćaju tu porez na dohodak, tu ostaje lova, a ne da ide u druge 

gradove. Zanima me, vjerujem da ste upoznati s tim slučajem, pa molim, odgovor? 

 

MIRAN ŠOIĆ - Sljedeći put imaš pravo samo na jedno pitanje, četiri si sada postavio. 

 

PETRA ŠKROBOT - Evo, da se referiram na ovo, došao je zahtjev od Udruge pčelara 

Samobora i Sv. Nedelje. Mi smo napravili analizu tko su članovi te Udruge, Udruga je 

registrirana na području grada Samobora, prema informacijama koje ja imam. Iz analize svih 

članova Udruge, šezdeset jedan posto članova Udruge je s područja grada Samobora. E, sada 

ako se ne dopusti njima diskriminiramo li mi onda i Samoborce, ako ih je šezdeset jedan posto 
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u udruzi, a kako sada eliminirati ovaj ostali dio udruge. Ovaj ostatak koji nije s područja grada 

Samobora, ali imaju košnice na području grada Samobora. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Znači stvar je konkretna, imate dvije tisuće devetnaestu godinu da 

bi dobio po povlaštenoj cijeni zakup tog štanda morao si priložiti osobnu iskaznicu, registar 

OPG-a itd, i to je bilo to. Stvar je da se događa u praksi, neću sada imenom i prezimenom 

prozivati, ali da određeni ljudi koji niti nemaju košnice, koji po nekim određenim vezama su iz 

Zagreba, a tamo neki krivotvoreni med prodaju tu u Samoboru. Umjesto da naše samoborske 

pčelare, kojih ima tri ili četiri, koji se bave time da imaju pravo na štand i da prodaju samoborski 

med Samoborcima i turistima koji dođu. 

 

PETRA ŠKROBOT - Slažem se s vama, ali ovo je Udruga pčelara koja ima šezdeset 

jedan posto članova udruge iz područja grada Samobora i ovi koji nisu imaju košnice ovdje. 

Oni se javljaju kao Udruga za jedan štand, neće svako ima svoj štand. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Bilo je više štandova. Ako nije bilo potrebe za time zašto dvije i 

devetnaeste za vrijeme prošle vlasti to je doneseno, od dvije i desete do dvije i devetnaeste svi 

su mogli, bili su neki ljudi iz Zagreba, ali dvije i devetnaeste je donesena odluka da se mora 

priložiti osobna iskaznica da se vidi da je čovjek s područja Samobora. To nije samo stvar 

pčelara, to je stvar bila i fašnika s ovim štandovima. Znam dosta obrtnika da su se žalili, u 

interesu Grada je da ostane lova tu. 

 

PETRA ŠKROBOT - Na fašniku postoji natječaj na koji se mogu javljati, onda bih nas 

optužili da nekome pogodujemo kada bismo rekli ovi imaju privilegiju i prednost. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Molim da se sada ne repliciramo. 

 

PETRA ŠKROBOT - Koji je vaš prijedlog po pitanju pčelara? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Moj prijedlog je da se pogleda dvije tisuće devetnaesta godina kada 

je prošla vlast donijela odluku i da konkretno pčelari s prebivalištem na području Samobora 

mogu imati štand. 

 

PETRA ŠKROBOT - Ukoliko se za štand javi Udruga pčelara. 

 

MATIJA HRŽIĆ - Vi to možete kroz ugovor definirati kako je prije bilo. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Predlažem, s obzirom da nam ističe jedan sat, da idemo dalje. 

 

MARTIN KOMES - Od toliko pčela sam zaboravio što sam htio pitati, zuji, zuji. 

Jedno kratko pitanje, u Kolodvorskom naselju su se promijenile cijevi za vodu, to se sve 

brzinski išlo zakrpat. Moje pitanje je, kada se očekuje asfaltiranje tih cesta? To je pitanje koje 

građane Kolodvorskog naselja jako muči. 

Još jednu stvar moram prokomentirati, bilo je riječi o krovu na Autobusnom kolodvoru, 

po nekim mojim informacijama taj krov je u katastrofalnom stanju, curi na sto strana, radnici 

Komunalca, navodno, stavljaju gore neke folije da to ne curi, to je sve puno kanti, puno vode. 

Čisto me zanima, da li postoji kakva sankcija za te izvođače, tako loših građevinskih radova i 

što mi mislimo poduzeti po tom pitanju? 
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PETRA ŠKROBOT - Kolodvorsko naselje je cijelo u planu za ovu godinu. 

Kolodvorsku ulicu smo isto aplicirali na jedan od natječaja i vjerujemo da će uskoro krenuti 

radovi. 

Što se tiče samog kolodvora o tome ćemo se kasnije očitovati. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Za to ćete dobiti pisani odgovor, kada se vidi točno što je s tim. 

 

ŽELJKO STANEC - Lijepo je kad je Matija napomenuo dvije i devetnaestu godinu da 

se nešto dobro napravilo, hvala ti. 

Petra me pohvalila na ovom konstruktivnom, ali vraćam se ponovno na Matiju, jer 

postavlja dobra pitanja. Royal Media d.o.o., odgovori su bili nekada vrlo kratko pred godinu, 

godinu i pol to se riješi vrlo jednostavno. Topli obrok i škole to se isto vrlo jednostavno riješi, 

a sada se kaže ministarstvo, pa županija, pa na kraju ispadne ponovno da Grad ne može ništa 

riješiti. Čudi me kako se ta mišljenja mijenjaju, vrlo brzo, skoro kroz godinu, godinu i pol, da 

ipak ispada na to da ipak Grad ne može riješiti. Znači, bila su to obećanja i prijevoz, i smeće u 

Vrbovcu, i škola jedna, škola druga, vrtići, ovo i ono, i na kraju ispadne da ipak Grad Samobor 

ne može sve to sam. Pa vodovod, pa poskupljenja, pa ne možemo mi utjecati na poskupljenje 

itd. Opet je ovo konstruktivno, ovo nije zlonamjerno, ali jedno je govoriti, a drugo kada se 

čovjek upozna s nekom stvarnosti kako to sve funkcionira, onda ipak ispadne nešto malo 

drugačije.    

 

PETRA ŠKROBOT - Moram se referirati, moram, moram. Zahvaljujem gosp. Stanecu, 

puno je prepreka, da, samo što ste vi to rješavali dvanaest godina, mi rješavamo dvije godine. 

Ono što sam rekla kolegi Hržiću, sve ćemo dokumentirati i pokazati koliko smo koraka 

pokrenuli i što smo sve u datom trenutku napravili. Da li vi to možete za svoje radnje, nisam 

sigurna. Uglavnom barem znamo da radimo na dnevnoj bazi i da će se to sigurno riješiti i da 

nećemo odustati dok ne riješimo, makar morali kampirati ispred ministarstva ili institucija koje 

su nadležne za to.  

Spomenuli ste vodu, jesmo odbili suglasnost, jesmo bili u pravu, je li voda poskupila, je 

li bila odluka protivna zakonu, jesu je odbacili. Dakle, radili smo na tome i borimo se svaki dan 

na sve moguće načine. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Gosp. Lisec izvolite, ali molim vas ukratko, jer je već sat aktualno 

istekao. 

 

DARKO LISEC - Gosp. Matija me potaknuo na ovo što sada govorim. Što se tiče 

vodovoda, što se tiče škole Martina, Bogumila Tonija, pucaju po šavovima, nemaju tehničko 

osoblje, pisani dopisi prema ministarstvu, voda prema Rakovom Potoku. Mogao bih to sada još 

pola sata nabrajati, to je sve u nadležnosti ministarstva. Matija to je HDZ, nemamo konkretnih 

odgovora, moramo to tako reći, na žalost, oprosti, nemoj se ljutiti. Kada treba kazniti školu u 

Martinu za neku nepravilnost tu su jako ažurni. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Molim da se postavi samo pitanje, i da se ne ide u rasprave. 

 

DARKO LISEC - Kad treba tehničko osoblje onda od ministarstva nema odgovora, 

nema ničega. To su problemi, svaka pohvala što se trudiš, ali očito je politika sprega svega toga 

da se ne rješava kako treba. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora zaključuje Aktualni sat, te se 

prelazi na rad po Dnevnom redu. 
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AD1.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na prvu točku dnevnog reda - Izvješće Mandatne komisije 

o mirovanju mandata vijećnice Maje Gračanin i početku mandata Zvjezdane Sečen za 

zamjenicu vijećnice. 

Pozivam predsjednika Mandatne komisije gosp. Ivana Horvata da podnese Izvješće 

Mandatne komisije.  

 

IVAN HORVAT - Mandatna komisije se sastala 27. ožujka o.g. i podnosi vam 

sljedeće: 

IZVJEŠĆE 

I. 

Utvrđuje se da članici Gradskog vijeća Grada Samobora Maji Gračanih iz Bregane, 

mandat počinje mirovati 22. ožujka 2023. godine zbog obavljanja nespojive dužnosti. 

 

II. 

 Utvrđuje se da Zvjezdani Sečen iz Samobora, kao neizabranoj kandidatkinji s 

kandidacijske liste HSS-a i G.O. SDP-a, mandat u Gradskom vijeću Grada Samobora, počinje 

dana 27. ožujka 2023. godine. 

 

III. 

 Ovo izvješće stupa na snagu danom donošenja, a objavit će se u Službenim vijestima 

Grada Samobora. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Molim vijećnicu Zvjezdanu Sečen, da ustane i da da svečanu prisegu, 

čiji tekst ću pročitati, a ona će izgovoriti riječ "Prisežem" i istu vlastoručno potpisati.   

 

„Prisežem da ću prava i obveze vijećnika Gradskog vijeća obavljati savjesno i 

odgovorno, radi gospodarskog i socijalnog probitka Grada Samobora i Republike 

Hrvatske, da ću se u obavljanju dužnosti vijećnika pridržavati Ustava, zakona i Statuta 

Grada Samobora i da ću štiti ustavni poredak Republike Hrvatske.”  

 

ZVJEZDANA SEČEN - Izgovara riječ „Prisežem“, te Prisegu vlastoručno potpisuje, 

a koja je sastavni dio ovog zapisnika. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Samo napomena da se o istom ne glasa već se isto prima na znanje.  

 

 

AD2.) 

  MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na drugu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru potpredsjednice Gradskog vijeća Grada Samobora. 

Molim gđu Sanju Horvat Iveković, predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja, da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Odbor za izbor i imenovanja održao je svoju sjednicu 

i predlaže Gradskom vijeću zaključak o razrješenju i izboru potpredsjednice Gradskog vijeća. 

S obzirom da je Maja Gračanin dala mandat u mirovanje i više nije članica predsjedništva. 

Predlaže se da se za potpredsjednicu Gradskog vijeća Grada Samobora izabere Zvjezdana 

Sečen. Zaključak stupa na snagu danom donošenja, a objavljuje se u Službenim vijestima Grada 

Samobora. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li pitanja? 
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ŽELJKO STANEC - Naravno da ovo podržavamo, ali me zanima koje su to nespojive 

dužnosti. 

 

VALENTINA HORVAT - Dakle, Zakonom o lokalnim izborima je popisano koje su 

to nespojive dužnosti. Jedna od nespojivih dužnosti je ukoliko gradski vijećnik postaje 

službenik gradske uprave, a gradski vijećnik, to je jedna od nespojivih dužnosti. Iz tog razloga 

je mandat stavljen u mirovanje po slili zakona. 

 

ŽELJKO STANEC - Dobro, o čemu se konkretno radi? 

 

VALENTINA HORVAT - Potpredsjednica Gradskog vijeća gđa Maja Gračanin je 

postala službenica Grada Samobora. 

 

ŽELJKO STANEC - Službenica Grada Samobora, znači to je projektna suradnja. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Glasat ću za, da ne bi bilo, vi imate većinu budimo realni. Samo ću 

reći da članak 13. kaže: „Jedan potpredsjednik bira se, u pravilu iz reda predstavničke većine, 

a drugi iz reda predstavničke manjine, na njihov prijedlog.“ 

 

MIRAN ŠOIĆ - Da li se još netko javlja za riječ? 

Ako se nitko ne javlja zaključujem raspravu, i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru potpredsjednice Gradskog vijeća Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobor većinom glasova (16 

„za“ i 2 „suzdržan“) donijelo je sljedeći 

 

ZAKLJUČAK  

 

o razrješenju i izboru potpredsjednice Gradskog vijeća Grada Samobora, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

  Tekst Zaključka prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

 Predsjednik poziva potpredsjednicu Gradskog vijeća da im se pridruži u vođenju 

sjednice, a bivšoj potpredsjednici gđi Maji Gračanin se zahvaljuje na dosadašnjem radu.  

 

 

 

 

AD3.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na treću točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o izradi IV. 

izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Samobora. 

Molim gosp. Hrvoja Frankića, privremenog pročelnika Upravnog odjelu za 

gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije, da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

  

HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 
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- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Imala bih pitanje za gosp. Frankića da nam malo objasni 

tu proceduru donošenja tih IV. izmjena i dopuna Prostornog plana. Što to sve uključuje i ono 

što je jako važno je potreba da se uskladimo s Prostornim planom Zagrebačke županije, s 

izmjenama koje su oni donijeli. S obzirom da tamo postoje neke stvari koje su za Grad Samobor 

kao takve loše, tipa izgradnja mosta između Zaprešića i Sv. Nedelje, a ne Samobora i Zaprešića 

i takvih nekih stvari. Da li će građani biti uključeni u raspravu o donošenju tih izmjena, na koji 

način, u kojim rokovima i kojim sve putem se to može promijeniti ili utjecati na to? 

 

HRVOJE FRANKIĆ - Donošenje Prostornog plana je jedna strogo definirana 

procedura. S obzirom na vaše traženje proći ću vam proceduru, ovu konkretnu proceduru, 

donošenja ovog Prostornog plana. 

 Odluka o donošenju Prostornog plana uređenja grada Samobora donesena je u prosincu 

2006. godine (Službene vijesti Grada Samobora br. 7/06.). Odluka o izmjenama i dopunama 

PPUGS-a, napravljen je ispravak u Službenim vijestima Grada Samobora br. 3/14. i 2/15., zatim 

4/21., 8/21., 2/22. i 9/22. - pročišćeni tekst. 

 U travnju 2022. godine započet je postupak za izradu i donošenje IV. izmjena i dopuna 

Prostornog plana uređenja. 

 Osnovni cilj izrade i donošenja IV. izmjena i dopuna Plana je usklađenje Plana sa VII. 

izmjenama i dopunama Prostornog plana uređenja Zagrebačke županije. To je evidentirano u 

Glasniku Zagrebačke županije br. 43/20. i 2/21. 

Prostornim planom Parka prirode Žumberak - Samoborsko gorje koje je evidentirano u 

Narodnim novinama br. 125/14. i 5/15. Stručna analiza i provedba brojnih inicijativa građana, 

pravnih subjekata i javnopravnih tijela zaprimljenih od zadnje cjelovite izmjene Plana te 

usklađivanja prostorno planske dokumentacije s novim propisima. 

 Odluka o započinjanju postupka ocjene o potrebi strateške procjene utjecaja na okoliš 

za IV. izmjene i dopune Prostornog plana uređenja Grada Samobora nju donosi gradonačelnica 

Grada Samobora 20. travnja 2022. godine (Službene vijesti Grada Samobora br. 3/22.) 

Nakon provedenog postupka, na temelju zaprimljenih mišljenja nadležnih tijela, 

mišljenja Ministarstva gospodarstva i održivog razvoja, Zavoda za zaštitu okoliša i prirode da 

je predmetni plan prihvatljiv za ekološku mrežu, te na temelju Mišljenja Zagrebačke županije 

o provedenom postupku od 7. veljače 2023. sukladno odredbi članka 71. stavka 2. Zakona, 

utvrđeno je da je postupak ocjene o potrebi strateške procjene utjecaja na okoliš proveden u 

skladu s odredbama Zakona o zaštiti okoliša i Uredbe o strateškoj procjeni utjecaja strategije, 

Plana i programa na okoliš (Narodne novine br. 3/17.).  

Odluka kojom se utvrđuje da za IV. izmjene i dopune Prostornog Plana uređenja Grada 

Samobora nije potrebno provesti stratešku procjenu utjecaja na okoliš - donosi gradonačelnica 

Grada Samobora, dana 15. veljače 2023. godine (Službene vijesti Grada Samobora, broj 3/23.). 

Grad Samobor pokreće postupak izrade donošenjem Odluke o izradi IV. izmjena i 

dopuna Prostornog plana uređenja Grada Samobora.  

Ono što se tiče pitanja vezano uz most od Bobovice, odnosno od Otoka prema Prigorju 

Brdovečkom, to je most koji se nalazi i u Prostornom planu Grada Samobora, kao i u VII. 

izmjenama i dopunama Županijskog programa. Ono što mi imamo specifično u našem planu i 

što moramo napraviti ispravku, to je ispravka od nekoliko metara. Znači, to je nešto što se na 
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prostoru Samobora konstantno ispravlja i ovim ćemo uskladiti sve činjenično stanje na terenu s 

papirologijom. 

Drugi most koji je u planu, igrom slučaja znam o tome jer sam bio prije nekoliko godina 

u Zagrebačkoj županiji, to je most koji bi Gradu Zaprešiću više odgovarao, most koji povezuje 

Orešje sa Šibicama. To je trasa prometnice koja je u ingerenciji Županijske uprave za ceste, a 

ovaj mosta naš, nazovimo ga naš most, je u ingerenciji Hrvatskih cesta. Tako da su to dva 

različita projekta, iskreno se nadamo, s obzirom na udaljenost Brežičkog mosta s jedne strane i 

Podsusedskog mosta s druge strane, najrealnija pozicija mosta bi bila ovog našeg mosta. Nadam 

se da u finalnoj odluci, u konačnici Ministarstva prometa i njovih odobrenja i sufinanciranja, da 

će to biti ovaj naš most. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Zahvaljujem se gosp. Frankciću što nam je lijepo pročitao 

ono što smo sami pročitali, ali nije mi odgovorio na moje pitanje. Kakva je sada procedura? Mi 

danas donosimo nešto što se zove Prijedlog odluke o izradi, kakav je daljnji postupak, u kojem 

periodu će se to donijeti, tko to izrađuje, kada će to biti prezentirano javnosti, to me zanima? 

 

HRVOJE FRANKIĆ - Procedura je kao kod donošenja svakog prostornog plana, bilo 

GUP-a, bilo PP uređenja grada, je ta da nakon što Vijeće prihvati odluku o pokretnju postupka, 

postupak se pokreće. Pokreće se na način da između ostalog sve primjedbe građana se tada 

kreću obrađivati, one su već pristizale i one će još pristizati. Imamo i javnu raspravu, imamo 

savjetovanje s javnošću, kada kompletna procedura završi tada ide sama izrada. Sve skupa cijeli 

proces u prosjeku traje po godinu dana. To je jedna realnost koja je takva, nažalost, pokrećemo 

ovo tek sada, veliki je pritisak. Znači, usklađenje sa VII. izmjenama i dopunama Županijskog 

plana, ali isto tako s izrazito velikim brojem već pristiglih zahtjeva za raznorazne promjene gdje 

konkretno građani grada Samobora najčešće traže da se neke njihove poljoprivredne parcele 

pretvore u građevinske ili nešto slično. Znači, određena usklađenja koja sukladno onima koji 

rade stručnu obradu pristiglih zahtjeva će akceptirati ili neće akceptirati i u konačnici ugraditi 

u izmjene i dopune plana. Nadam se da sam dao kvalitetan odgovor. 

 

PETRA ŠKROBOT - Samo bih se nadovezala s komentarom. Ako je potrebno gđa 

Franceković možemo vam terminski, gđa Jelenčić koja je zadužena za to, razraditi korake koliki 

bi bio vremenski okvir da točno imate. Ovo što je gosp. Frankić rekao oko godine dana to ovisi 

o ostalim javnopravnim tijelima i ostalim aktima koji se donose. Možete dobiti cijelu proceduru 

i uvijek je dostupno za javnost, uvjek postoje javne rasprave na te teme i uvijek se građani grada 

Samobora mogu uključiti. 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Htjela bih samo reći zbog čega inzistiram na tom roku. 

Godinu dana, znači sada se vraćamo na dvije i devetnaestu, u prošlom sazivu Vijeća još u dvije 

i devetnaestoj godini govoreno je o tome da će se pokrenuti izmjena Prostornog plana, tada je 

već bilo preko šezdeset zahtjeva građana, a danas ih vjerojatno ima preko sto dvadeset, možda 

i više. Zato me zanima rok, samo zbog toga, jer to sada već vuče korijene u povijest. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - S obzirom da se radi o vrlo važnom dokumentu za 

građane grada Samobora, ne samo građane nego i stanovnike širih naselja, to je kao što je i 

rekla vijećnica, jedan proces koji traje godinama i sigurno će širu javnost zanimati da se istakne 

da oni koji su već podnijeli zahtjev za neku prenamjenu neće morati to ponovno podnositi. 

Jedino to, da li imamo neku zakonsku regulativu u kojem roku moramo od pokretanja donijeti 

Prostorni plan. To će biti uistinu velika procedura i sigurno će toga doći jako puno. Vidim da 

smo stavili da će biti financirano još i u projekcijama proračuna i u dvije dvadeset petoj. Stoga 

me zanima, da li postoji zakonski rok do kada se to mora napravili ili ne? 
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 HRVOJE FRANKIĆ - U svim našim materijalima za Kolegij gradonačelnice, pa isto 

tako i u materijalima za Gradsko vijeće sukladno Zakonu o proračunu nalazi se podatak, dakle, 

u svim materijalima koje ste dobili i možete iščitati da se financijski plan referencira na aktualnu 

godinu, to je tekući proračun, a isto tako i na projicirane godine, u ovom slučaju dvadeset četvrtu 

i dvadeset petu. Proračun se donosi na godinu plus dvije godine unaprijed, tako da je u svim 

materijalima na taj način to definirano i strogo kao takvo je zadano od strane financija, da 

unatrag nekoliko mjeseci na taj način pišemo.  

Postoji strogo definirana procedura rokova za svaku fazu, ne postoji definirana 

procedura za sveukupni proces, ali ako svaka faza ide sukladno svom definiranom roku onda je 

za očekivati da bi finalni dokument imali, otprilike, za godinu dana. Neke faze koje su zadane 

da bi trajale trideset dana, realno se događaju kraće, ali tu se ne možemo držati čiste matematike, 

pa pobrojati svaku od tih faza kako bi rekli egzaktno, e, to je tako. Znači, svaka od faza ima 

svoj definirani rok. 

 

ŽELJKO STANEC - Ovo mi sada nešto nije jasno, pročelnik Frankić je napomenuo 

da je u dogovoru s financijama svaki projekt kroz tri godine. Znači, proračunska godina i još 

dvije godine u projekciji. Pitam, što je s onim projektom ako traje jednu godinu, što će vam 

onda dvije godine projekcije? To mi baš nije jasno, mislim da si rekao da je dogovoreno s 

financijama da svaki projekat se vuče kroz tri godine, jednu proračunsku i dvije projekcijske. 

Mislim, ako projekt traje godinu dana, onda nema potrebe se vući još dvije godine u projekciji. 

 

HRVOJE FRANKIĆ - Primjedba je apsolutno na mjestu, na isti način sam i ja reagirao 

kada smo dobili takav naputak. Naputak je strogo definiran, evo, sada sam uzeo materijal 

sljedeće točke, za provedbu ovog zaključka financijska sredstva osigurana su u Proračunu 

Grada Samobora za dvije dvadeset treću godinu i projekcijama za dvije dvadeset četvrtu i dvije 

dvadeset petu godinu, zatim dolazi koji je to razdjel koja je to pozicija itd. Dakle, strogo 

definirana procedura od strane financija, koja je nesumnjivo ispravna i kao takve se držimo i 

kao takvu pišemo u našim dokumentima. 

 

JELENA SIROVICA - Možda samo da ne ode rasprava na tu temu predaleko. Znači, 

Zakon o proračunu i Ministarstvo financija u svojim uputama detaljno pojašnjavaju da se sam 

akt koji donosi Gradsko vijeće zove Proračun za dvadeset treću i projekcije za dvadeset četvrtu 

i dvadeset petu godinu. To je puni naziv akta i možda je to gosp. Frankić htio referirati da mi 

uvijek moramo navoditi puni naziv akta, a puni naziv akta je Proračun Grada Samobora za 

dvadeset treću i projekcije za dvadeset četvrtu i dvadeset petu godinu, bez obzira što je pojedini 

projekat planiran možda samo u dvadeset trećoj, a neki samo u dvadeset četvrtoj, a neki kroz 

sve tri godine. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

Ako nema zaključujem raspravi i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o izradi IV. 

izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o izradi IV. izmjena i dopuna Prostornog plana uređenja Grada Samobora, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

Tekst Odluke o izradi IV. izmjena i dopuna prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 
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AD4.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četvrtu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

donošenju Urbanističkog plana uređenja dijela naselja Lug u Samoboru.  

Molim gosp. Hrvoja Frankića, privremenog pročelnika Upravnog odjelu za 

gospodarstvo, razvoj i projekte Europske unije, da u ime predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 HRVOJE FRANKIĆ - Daje uvodno obrazloženje po točki dnevnog reda, a koje su 

vijećnici dobili u materijalima za sjednicu. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje, s time da je data primjedba da u članku 

4. površina piše kvadratni metri, a treba pisati hektri 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

je donio zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 ĐURĐICA JANČIKIĆ - Molila bih samo da mi se pojasni. Budući da je postalo 

unazad par godina veliki interes ljudi koji imaju tamo parcele za donošenjem UPU-a, a koliko 

sam uspjela iščitati iz ovih materijala donosi se UPU-u za dio tog planiranog naselja. Možete 

mi objasniti razlog, zašto se nije napravio UPU za cijelo to naselje? Bili su već održani sastanci 

s mještanima i uglavnom svi vlasnici tih parcela su zainteresirani za UPU. 

 

 HRVOJE FRANKIĆ - Nažalost, ono što vam moram reći kod takvih izrada UPU, 

djelomičnog obuhvata urbanističkog plana, on se radi na nečiju inicijativu. Dakle, ovdje je bila 

inicijativa investitora, provedene su sve zakonske procedure, one su kao takve prihvaćene i 

pristupilo se tome. Kada god budemo imali situaciju gdje određena interesna skupina građana, 

investitora, ima određenu potrebu da napravi nešto što je sukladno GUP-u, sukladno vizuri 

grada itd., ide se u proceduru i donose se ti planovi manjeg obuhvata. 

 

 MATIJA HRŽIĆ - Mislim da mogu bolje, odnosno konkretnije odgovoriti na pitanje. 

Konkretno kod ovog donošenja UPU-a investitor, gosp. Dekalić, je platio za određeni obuhvat, 

a ukoliko bi građani htjeli da se donese UPU za veći obuhvat to bi ipak Grad morao platiti. 

Tako da mislim da je u tome stvar, da je samo na određenom području UPU donesen jer je 

investitor samo to platio. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

 Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

donošenju Urbanističkog plana uređenja dijela naselja Lug u Samoboru s ovom izmjenom da 

umjesto kvadratni metri, pišu hektari.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o donošenju Urbanističkog plana uređenja dijela naselja Lug u Samoboru, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 
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 Tekst Odluke o donošenju Urbanističkog plana prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD5.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o kriterijima, 

mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija Javne vatrogasne postrojbe Grada 

Samobora u 2023. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija Javne vatrogasne 

postrojbe Grada Samobora u 2023. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ODLUKU 

 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija Javne vatrogasne 

postrojbe Grada Samobora u 2023. godini, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

AD6.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o kriterijima, 

mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada Samobora 

u 2023. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva Grada 

Samobora u 2023. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 
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ODLUKU 

 

o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja decentraliziranih funkcija osnovnog školstva 

Grada Samobora u 2023. godini, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o kriterijima, mjerilima i načinu financiranja prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

AD7.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o načinu 

ostvarivanja prednosti pri upisu djece i mjerilima za utvrđivanje visine roditeljskih uplata za 

ostvarivanje programa ranog i predškolskog odgoja i obrazovanja u dječjim vrtićima kojima je 

osnivač Grad Samobor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

 MATIJA HRŽIĆ - Samo jedno kratko pitanje. Mi smo to na Odboru za statutarno - 

pravna pitanja raspravljali da prednost pri upisu ostvaruju djeca koja do prvog travnja tekuće 

godine navršavaju četiri godine života. Zanima me, jer bi se moglo dogoditi da mi ostanemo 

zbog toga bez jasličkih grupa u vrtićima. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Kratko ću se referirati uz ovu odluku. Dakle, u ovoj odluci smo 

samo radili to da ju uskladimo s novim zakonskim odredbama, a to vam je navedeno u tekstu 

obrazloženja. 

 Što se tiče ovih jasličkih grupa uvijek postoji broj grupa koje su definirane. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Mislim da je ovo jedna novina koju treba istaknuti u 

odluci s obzirom na kriterije, pa možda još samo malo pojašnjenje. Majke mlade poduzetnice, 

a mislim da je to pohvalno, da se to uvodi kao određena kategorija za umanjenje plaćanja, 

praktički besplatno. Zanima me do koje dobi će se priznavati i poduzetništvo da se zna kada će 

se prenositi u medijima, da li su sve vrste djelatnosti uključene i koje godine? To je dobar kriterij 

kojeg treba pozdraviti, da sve žene koje će se odlučiti na poduzetništvo mogu znati da će imati 

pravo na besplatni smještaj djeteta u vrtić. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Bitno je da se pokreće neko poslovanje, ako je majka pokrenula 

svoje poslovanje, a odnosi se na bilo koju djelatnosti i bilo koje dobne skupine. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Jel se to smatra prvi puta pokretanje poduzetništva? 

 

 PETRA ŠKROBOT - Ovdje se odnosi na pokretanje postupka, a ne na dob majke, nije 

se stavio naglasak na dob majke, nego na pokretanje posla i da je dijete u vrtiću. 
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 Ono što još treba istaknuti da je odluka bila na javnom savjetovanju, tako da su svi mogli 

dati komentare, ali nije došao niti jedan komentar. 

 

 MARTIN KOMES - Imam samo jedan prijedlog, pa da li mi možete to pojasniti. Djeca 

koja su već zaprimljena u vrtić, da li roditelji svake godine šalju potvrde o zaposlenju ili je to 

ono kada se dijete zaprimi u vrtić pa je nadalje to više nebitno? 

 

PETRA ŠKROBOT - Ono što moram reći da će se ostali detalji definirati pravilnicima 

koji će se donositi na razini vrtića. Dakle, odluka je donesena, a temeljem te odluke će vrtići 

donositi svoje pravilnike o upisima. Tamo će biti definirani svi detaljniji kriteriji vezano uz 

bodovanje i sam upis djece u vrtić. 

Što se tiče ovog dijela potvrda i donošenja to se kontrolira kod upisa djece i vrijedi 

skroz.  

 

Vijećnik Martin Komes priča bez uključenog mikrofona, pa se isto ne unosi u 

zapisnik. 

 

 PETRA ŠKROBOT - Znači, prijedlog je da se to kontrolira? To ćemo sve provjeriti i 

dat ćemo komentar kod izrade pravilnika koji se sada rade u vrtićima, pa ćemo to razmotriti. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ima li još kakvih pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o načinu 

ostvarivanja prednosti pri upisu djece i mjerilima za utvrđivanje visine roditeljskih uplata za 

ostvarivanje programa ranog i predškolskog odgoja i obrazovanja u dječjim vrtićima kojima je 

osnivač Grad Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

ODLUKU 

 

o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece i mjerilima za utvrđivanje visine roditeljskih 

uplata za ostvarivanje programa ranog i predškolskog odgoja i obrazovanja u dječjim vrtićima 

kojima je osnivač Grad Samobor, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o načinu ostvarivanja prednosti pri upisu djece prilaže se ovom zapisniku 

i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD8.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osmu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o osnivanju 

prava služnosti s trgovačkim društvom Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. u svrhu izgradnje 

vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Pod brezom na k.č.br. 985/4, k.o. Samobor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 
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Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. u svrhu 

izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Pod brezom na k.č.br. 985/4, k.o. Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

 

ODLUKU 

o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Vodoopskrba i odvodnja d.o.o. u svrhu 

izgradnje vodoopskrbnog cjevovoda u Ulici Pod brezom na k.č.br. 985/4, k.o. Samobor, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD9.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Hrvatski telekom d.d. u svrhu izgradnje 

elektroničke komunikacijske infrastrukture na k.č.br. 3405/2, k.o. Samobor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Hrvatski telekom d.d. u svrhu izgradnje 

elektroničke komunikacijske infrastrukture na k.č.br. 3405/2, k.o. Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

ODLUKU 

 

o osnivanju prava služnosti s trgovačkim društvom Hrvatski telekom d.d. u svrhu izgradnje 

elektroničke komunikacijske infrastrukture na k.č.br. 3405/2, k.o. Samobor, u tekstu kao što je 

dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o osnivanju prava služnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD10.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na desetu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o ukidanju 

statusa općeg dobra  na k. č. br. 1237/3  i k. č. br. 1246/3, obje zk.ul. 1187, k.o. Klokočevec. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Koliko vidim po karti to je prostor RC tamo na 

Klokočevcu. Jeste sigurni da taj put kojemu sada ukidamo namjenu općeg dobra s druge strane, 

to je na rubu poslovne zone, ne vodi do privatnih parcela koje su tamo? To je već bilo sporno 

nešto oko tih puteva. Samo da se još jedanput provjeri da li stvarno nema nikakvih prihvatnih 

korisnika koji koriste taj put, jer taj put je na samom rubu njihove parcele. 

 

HRVOJE FRANKIĆ - Što se tiče tih nekih privatnih parcela s druge strane, prilaz tim 

parcelama moguć je s one suprotne strane, tako da ovo apsolutno ne ugrožava pristup njima. 

To je bilo predmet velike rasprave, velike provjere i u svakom slučaju iz tog razloga idemo s 

ovom točkom na ovaj način. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

ukidanju statusa općeg dobra  na k. č. br. 1237/3  i k. č. br. 1246/3, obje zk.ul. 1187, k.o. 

Klokočevec. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

ODLUKU 

 

o ukidanju statusa općeg dobra  na k. č. br. 1237/3  i k. č. br. 1246/3, obje zk.ul. 1187, k.o. 

Klokočevec, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o ukidanju statusa općeg dobra prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora daje kratku pauzu od desetak 

minuta. 

 Nastavlja se s radom sjednice, te predsjednik konstatira da je trenutno nazočno 

dvanaest vijećnika i da imamo potreban kvorum za donošenje odluka. 

 

 

AD11.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na jedanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog odluke o 

ukidanju statusa  javnog dobra  put na 328/1202 dijela k. č. br. 2633/16, k.o. Samobor. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog odluke o 

ukidanju statusa  javnog dobra  put na 328/1202 dijela k. č. br. 2633/16, k.o. Samobor. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (13 „za“) 

donijelo 
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ODLUKU 

 

o ukidanju statusa  javnog dobra  put na 328/1202 dijela k. č. br. 2633/16, k.o. Samobor, u 

tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Odluke o ukidanju statusa javnog dobra prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

AD12.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvanaestu točku dnevnog reda - Prijedlog provedbenog 

plana unaprjeđenja zaštite od požara na području grada Samobora za 2023. godinu.  

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog provedbenog 

plana unaprjeđenja zaštite od požara na području grada Samobora za 2023. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (14 „za“) 

donijelo 
 

PROVEDBENI PLANA 

 

unaprjeđenja zaštite od požara na području grada Samobora za 2023. godinu, u tekstu kao što 

je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Provedbenog plana prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD13.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trinaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog 

leasinga.  

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog 

leasinga.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 
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o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem financijskog 

leasinga, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Zaključka o davanju suglasnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD14.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na četrnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem operativnog 

leasinga.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Nemam pitanja oko operativnog leasinga za te strojeve, 

ali s obzirom da već dajemo nekih milijun i sto tisuća kuna ili sto četrdeset pet tisuća eura za 

deset automata imam prijedlog vezan uz parkiranje u gradu Samoboru. Prijedlog je da se 

povedemo malo za susjednom državom Slovenijom da stavimo sat vremena besplatnog 

parkiranja prvi sat, da skratimo parkiranje, barem u radnom danu, do šesnaest ili sedamnaest 

sati, do kada rade službe, za subotu ne znam točko, to ćete vi odlučiti, a u nedjelju ionako nema 

parkiranja. Eto, to je samo moj prijedlog, pa prosim lijepo da u okviru tih automata o tome malo 

razgovarate. 

 

Predsjednik Gradskog vijeća iznosi da je sada nazočno petnaest vijećnika na 

sjednici. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još koje pitanje? 

Ako nema više pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka 

o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem operativnog 

leasinga.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o davanju suglasnosti trgovačkom društvu Komunalac d.o.o. za zaduživanje putem operativnog 

leasinga, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Zaključka o davanju suglasnosti prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD15.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na petnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog dodatka 

Ugovoru o koncesiji za obavljanje komunalne djelatnosti – javnog prijevoza skelom. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog dodatka 

Ugovoru o koncesiji za obavljanje komunalne djelatnosti – javnog prijevoza skelom. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (15 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 
 

o dodatku Ugovoru o koncesiji za obavljanje komunalne djelatnosti – javnog prijevoza skelom. 

Tekst Zaključka o dodatku Ugovora prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD16.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na šesnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru predsjednika Odbor za poljoprivredu i šumarstvo. 

Molim gđu Sanju Horvat Iveković, predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja, da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Odbor za izbor i imenovanja na svojoj 13. sjednici 

razmatrao je navedeni prijedlog i isti usvoji da se Franjo Štefanić razriješi dužnosti 

predsjednika Odbora za poljoprivredu, a da se imenuje gđa Crnokrak za predsjednicu, s time 

da ostaje član Odbora. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru predsjednika Odbor za poljoprivredu i šumarstvo. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o razrješenju i izboru predsjednika Odbor za poljoprivredu i šumarstvo, u tekstu kao što je dan 

u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o razrješenju i izboru predsjednika prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 
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AD17.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na sedamnaestu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru člana Odbor Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata. 

Molim gđu Sanju Horvat Iveković, predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja, da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Odbor za izbor i imenovanja na svojoj 13. sjednici 

razmatrao je navedeni prijedlog da se razriješi dužnosti člana Odbora za hrvatske branitelje 

gosp. Vinko Kovačić, a da se umjesto njega imenuje za člana Vinko Gavrić. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za izbor i imenovanja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru člana Odbor Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (16 „za“) 

donijelo 

 

 

 

ZAKLJUČAK 

 

o razrješenju i izboru člana Odbor Odbora za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o razrješenju i izboru člana Odbora prilaže se ovom zapisniku i njegov 

je sastavni dio. 

 

 

AD18.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na osamnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

gradonačelnice za razdoblje 1. 7. 2022. do 31. 12. 2022. godine.  

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Pitam gđu gradonačelnicu, da li ima potrebe se javiti za riječ? 

 

PETRA ŠKROBOT - Kao što ste mogli vidjeti u svojim materijalima izvješće o mom 

radu za razdoblje od 1. 7. do 31. 12. 2022., imate navedene sve odluke i sve ono na čemu se 

radilo od ovih izmjena i dopuna, poprilična brojka je toga. Isto tako željela bih posebno istaknuti 

apliciranje na fondove EU, sve ono što je aplicirano i sredstva koja su dobivena. Sve je 
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navedeno, posebno bih istaknula vrtiće i ono sa čime ćemo u narednom periodu krenuti u 

izgradnju. U narednom periodu će se vidjeti rezultati svega onoga što se u ovom prethodnom 

razdoblju radilo, a što imate navedeno u ovom izvještaju.  

Čujemo neke komentare, i ono što dolazi sa strane od pojedinih skupina ljudi, da se ništa 

ne radi, pa možemo usporediti izvješća nekih prošlih vremena i sada, pa ćemo imati jasan 

pokazatelj radi li se ili se ne radi. Svatko onaj tko želi vidjeti vidjet će jasno koliko se i u kojim 

dijelovima sve radi. Puno je toga što se u ovom periodu, a što možete vidjeti u izvještaju, 

pripremalo, a što će se u narednom periodu i realizirati. To ćemo detaljnije obrazlagati s 

konkretnim stvarima u nekim sljedećim izvještajima. 

Isto tako imate navedenu izgradnju i uređenje cesta, izgradnju pješačkih i biciklističkih 

staza, od izgradnje i sanacije odvodnje, do svih ostalih radova koji su se radili po pitanju 

infrastrukture. Dakle, sve je detaljno pobrojeno, pa možete temeljem toga prosuditi i zaključiti 

koliko se radi. 

Poseban naglasak sam već stavila na fondove EU, i opet kažem, puno je tu pripremnih 

radova, puno je dokumentacije, da bi se konkretni rezultati mogli vidjeti. Ono što ponovno 

naglašavam vidjet će se u narednom periodu. 

Od ovih izmjena odluka i različitih subvencija sve je to tu također navedeno. 

Ako možda netko od vas još ima pitanje vezano uz ovo izvješće rado ću odgovoriti. 

Ovdje je vidljivo koliko radimo po pitanju međunarodne suradnje i različitih projekata na 

kojima smo partneri. Isto tako suradnja je s veleposlanstvima i svim ostalim gradovima i raznim 

institucijama, a što također imate navedeno u ovom izvještaju. Ukoliko ima još nekih dodatnih 

pitanja stojim na raspolaganju. 

Još ću istaknuti, jedan od vijećnika na dolasku na Gradsko vijeće, rekao mi da građani 

ne mogu doći do nas, opet ću ovim putem reći da to nikako nije točno i nije istina. Dakle, ono 

što je činjenica da mi ne sjedimo cijelo vrijeme u uredu i ako netko dođe na portu i traži da ide 

kod nas na sastanak, to nije moguće, jer ne sjedimo u uredu, imamo svoje rasporede, sastanke. 

Dakle, potrebno se najaviti, postoji prijem građana, i zamjenik i ja paralelno imamo prijem 

građana, to je utorkom. Ovdje u izvješću je navedeno neko vremensko razdoblje, ali mi to 

radimo po potrebi i cijeli dan, ovisno kako dogovorimo sastanke i ne samo utorkom nego svaki 

slobodni trenutak koji imamo dogovorimo sastanke i susrete s građanima. Isto tako, putem svih 

mogućih kanala, dostupnih kanala, i putem e-maila i putem društvenih mreža, tko nam se javi, 

na telefonske pozive, svugdje smo dostupni. Možda ne možemo odreagirati isti trenutak, ali 

svakako se javimo i odreagiramo na upite naših građana. Ovim putem još želim istaknuti da 

naravno postoji raspored i da se svatko može najaviti za susret s nama i da nikako nije točna 

informacija koju netko očito pokušava cijelo vrijeme plasirati, da nije moguće doći ili do 

zamjenika ili do mene, naravno postoji neki raspored za to. 

Evo, toliko po pitanju ovog izvještaja, pa ukoliko ima još nekih pitanja ili komentara 

stojim na raspolaganju. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IVAN HORVAT - Gradonačelnika biraju građani na neposrednom glasanju, za 

očekivati je da gradonačelnik bude u kontaktu s građanima. Gđa gradonačelnice, nemojte se 

ljutiti, ali s mjesnim odborima nikako ne surađujete. Ni jednu tribinu da ste je vi sazvali niste 

održali, drugo što zovu mjesni odbori kad već nešto gori. Moja preporuka, zaista prema vama, 

dajte se malo više uključite u rad mjesnih odbora, dajte poslušajte te ljude, koje su isto građani 

izabrali. Mislim da će vam biti puno lakše raditi, jer ćete dobiti puno konstruktivnih prijedloga 

i nije baš da je sve tako sjajno kako vi kažete. Kažete, u kuloarima se priča ovo ili ono, kuloare 

isto treba slušati, prošećite se malo po brdima, provezite se po ovim cestama, dođite na Bedar, 

dajte dođite prema Sokolović Bregu. Ceste, ono što ja znam, nisu uređene, možda se uređuje u 



29 

 

centru grada, ne kažem da ne, ali pazite dvadeset šest tisuća stanovnika je izvan centra grada, 

dajte malo vodite brigu i o toj raspodjeli sredstava. Nemojmo se samo fokusirati na to kako smo 

sada manifestaciju neku napravili, kako budu ljudi zadovoljni, sve je to u redu za vaš imidž, ali 

dajte malo se posvetiti ljudima. 

 

PETRA ŠKROBOT - Naravno da neću ostati suzdržana na ovo, jer apsolutno ste 

iznijeli neistinu. Od subote, gdje sam bila na Gornjoj Vasi, do Budinjaka, do Žumberka, svim 

mjesnim odborima. Cesta Kostanjevec Podvrški, cesta Bašić Breg, konstantno obilazim mjesne 

odbore, a vi mene sada kažete da se fokusiram na grad. O čemu pričamo? Obilazim sve mjesne 

odbora, pa kako možete reći da nisu tribine održane, od kuda vam ta informacija. U dogovoru 

s mjesnim odborom sazovemo tribinu, u Vrbovcu, u Bregani, u Maloj Jazbini, u Lugu, sve kad 

postoji potreba, centar isto, Gradska četvrt Anindol. Dakle, i u mjesnim odborima i gradskim 

četvrtima održali smo tribine u dogovoru s mjesnim odborima i gradskim četvrtima. Svi mjesni 

odbori i gradske četvrti su dobili uputu i informaciju da ukoliko postoji potreba da ćemo se 

odazvati i organizirati tribinu. Ne razumijem od kuda vam uopće informacija da to ne radimo. 

Kada smo došli na vlast sazvali smo predsjednike svih mjesnih odbora i gradskih četvrti, 

sazvali smo ih sve ovdje u Bunker. Znači, za sve mjesne odbore, predsjednike, bio je sazvan 

jedan sastanak, a svaki od njih je bio na sastanku po potrebi, u kontaktu sam s njima, mogu i 

pobrojati s kim sve. Nije prepucavanje, jer neću dopustiti da iznosite neistine i širite 

dezinformacije. 

 

DARKO LISEC - Kao predsjednik Mjesnog odbora Galgovo mogu pohvaliti ovo 

izvješće, koje je opširno i iscrpno. Komunikacija s gradonačelnicom i s odjelom u Gradu, tu 

mogu pohvaliti i komunalni odjel. S mog stajališta gledano bilo je problema u početnoj fazi, ali 

za sada mogu reći da se na moje upite odgovara u nekom normalnom vremenskom roku. 

Moramo razumjeti da je Grad živo biće, da funkcionira i da ima puno obveza, događanja. 

Gradonačelnica i zamjenik gradonačelnika se odazovu na neko naše događanje u našem mjestu, 

kao i svi ostali. To sve zavisi od predsjednika mjesnog odbora koliko je aktivan i koliko on želi 

da sudjeluje u tome.  

Ja svoje mjesto Galgovo jako volim i napravit ću za to mjesto sve što je u mojoj moći, 

dok sam na tom mandatu kojem jesam, a poslije mene neka radi netko tko hoće. Komunikacija 

funkcionira i to se izvršava u mogućem vremenskom roku koliko je to moguće.  

Evo, samo ću pohvaliti točku, a prihvaćam i shvaćam gospodina i nezadovoljstvo, ali za 

sve to treba imati vremena. Čovjek koji je bio nešto organizirao i da se nečim bavi mora biti 

svjestan koliko je to angažmana u samom tom dijelu da se nešto može odraditi. 

 

MARKO MATIJAŠČIĆ - Evo, samo da se malo nadovežem, budući da smo 

gradonačelnica i ja u istoj stranci da hvalim, ali činjenično stanje jest, nadovezat ću se na govor 

kolege. Pričamo jako puno s predsjednicima mjesnih odbora, generalno ljudi svjesni smo svi 

da koliko god imali članova, pet, sedam, devet, to je uopće nebitno, sve se svodi na dvojicu koji 

će potegnuti. Fun-fact, volio bih, a čak sam i tražio gradonačelnicu, da se izvuče podatak koliko 

su mjesni odbori iskoristili sredstava dobivenih od Grada na razini godine. Bojim se da su 

rezultati ponižavajući, niti jedan zahtjev kojeg sam uputio kao predsjednik mjesnog odbora 

prema Gradu mi nije odbijen. Znači, ne može mi nitko reći da se ne može raditi, to su gluposti. 

Bojim se onih glupih politika, neće sada HSS-ov mjesni odbor, karikiram nebitno je koja je 

stanka, raditi više jer je kontra vlast nego prije kada su bili njihovi. Hajdemo krenuti od tuda, 

svaki mjesni odbor može raditi, treba se potruditi, to je brdo posla, brdo vremena, za nula kuna. 

Ja po prvi puta sada kao predsjednik mjesnog odbora to osjećam na svojoj koži, gubim vrijeme 

sa svojom familijom, brdo drugih stvari, a za što. Opet će biti brdo nezadovoljni koji se nikada 

neće složiti sa mnom, uvijek će biti onih koji će reći zašto ova cesta nije napravljena, a ova je. 

Neka sada satisfakcija minimalno u cijeloj toj priče ostaje, mi smo prvi puta u povijesti skupili 
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Breganu i otišli na Fašnik. Ljudi moje, toliko vremena, toliko energije, da bi skupili petnaest, 

dvadeset, ljudi u Mjesnom odboru koji ima dvije tisuće tristo stanovnika. O čemu mi pričamo? 

Nemojte pričati da se ne može raditi, može se raditi, aktivirajte malo svoje članove po mjesnim 

odborima, neka i oni sami pridonesu cijeloj priči, pa ćemo možda imati više manifestacija, više 

cesta, itd. Rađena je valorizacija zahtjeva mjesnih odbora na razini jedne godine, pesto milja je 

cca bilo cesta, proračun je koliki, ok, dugo godina se nešto nije radilo, uopće nebitno, koliko i 

tko nije, nije se radilo, ne možemo sve od jednom. Prvi vidim kao predsjednik Mjesnog odbora 

Bregana, podnijeli smo zahtjev za deset cesta, a ako dobijemo jednu bit ću sretan. Jednu, po 

jednu, pa doći ćemo negdje, ali možemo raditi samo trebamo malo svi stisnuti. 

 

DAVOR DANIČIĆ - Nadovezao bih se na kolege Lisca i Matijaščića. Ja sam 

predsjednik Gradske četvrti Južno naselje i imamo jako dobro suradnju s Gradom, a pogotovo 

s gradonačelnicom. Podržavam ju u svemu što je do sada napravila za Južno naselje, pogotovo 

oko ovog parka, dječjeg igrališta, koje se bude uskoro revidiralo. Ne vidim tu ništa loše, još 

jednom podržavam sve to. 

 

SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Samo ću se nadovezati na tu činjenicu da je vrlo 

zahtjevno što se tiče proračuna i ulaganja u komunalnu infrastrukturu i da je to jedno živo tkivo 

gdje ćete na jednom mjestu nešto napraviti, a na novih desetak mjesta će se otvoriti nove 

pozicije. Koliko su tu građani zadovoljni i koliko će zadovoljstvo biti, mislim da, nikad neće. 

To sve zahtijeva veliko odricanje svih onih koji se angažiraju u mjesnom odboru, gradskoj 

četvrti. Gradske četvrti su vrlo specifične, gusto su naseljene, od brdsko planinskog područja 

gdje su stanovnici razasuti svugdje i nikada nitko nije zadovoljan s ulaganjem i nigdje nije 

dovoljno. Ako se ulaže u nekom ruralnom prostoru, zašto se radila cesta za stanovnike njih 

stotinjak, a nije se radila u velikoj gradskoj četvrti gdje živi dvije tisuće stanovnika. To je uvijek 

na onima koji donose odluke da odluče što, gdje i kako, a onda su ti stanovnici koji na kraju 

odlučuju jesu li zadovoljni ili nisu. Bojim se da naprosto Proračun Grada Samobora, tu bi me 

kolega Željko mogao dopuniti, s petsto šezdeset kilometara cesta, koje su isključivo u 

nadležnosti Grada Samobora, vjerojatno je to sada i više. Evo, jedina činjenica koje se možemo 

prisjetiti da dobro da je cesta prema Žumberku državna cesta, tu se gosp. Željko angažirao jer 

to je bio jedan veliki problem da se uopće dobije da bude državna cesta. Samobor je nekako 

prometno izoliran, sve moramo sami, nema proračun dovoljno sredstava i uvijek je to neko 

nezadovoljstvo, jer se ne može dovoljno uložiti da građani budu zadovoljni i svi mjesni odbori. 

E, sad kako napraviti da ipak nekako bude uravnoteženo i uloženo svugdje, i u Molvicama i na 

Žumberku i u gradskim četvrtima.  

 

DARKO LISEC - Očito me nešto jako tišti. Samo ću reći da mi predsjednici mjesnih 

odbora radimo za nula kuna, evo, to je bitno. Znači, svi mislimo i naši mještani da mi radimo 

za novce i dobivamo brda novaca za to. Kada nekog pozoveš odi nešto napravi, svi kažu nemam 

vremena, ti si to htio, ti ćeš zato raditi. 

Dogovarali smo cestu Falašćak - Galgovo, pet godina, već sam posijedio, dobio sam čir 

na želucu, od svega toga, dogovorimo sve, napravimo ugovore, može sve, dođemo na 

potpisivanje ugovora a onda kaže ne, ne može. Kaže, ne to je moja djedovina, ovo, ono, i hrpu, 

hrpu takvih problema. 

Ovo što sam danas postavio pitanje nogostupa prema Josipu bana Jelačića prema  

Drežniku, sve je super, ovo, ono, radili smo puno toga, Aleksandar Mixich, Grad Samobor, da 

ne pričam sada dalje. Sada kada dođe do realizacije vidjet ćemo tko će dati, a tko neće. Mjesni 

odbor sa svoje strane napravio je sve, Grad je napravio sve, sve zavisi od onog mještana koji 

tamo ima parcelu, da li će on taj nogostup dati, i svi će kasnije uperiti prste na mjesni odbor i 

Grad, vi to niste napravili. Želim s ovog tu mjesta da se uperi taj prst na osobu imenom i 

prezimenom koja ne da da se taj nogostup radi. 
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MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

Ako nema zaključujem raspravi i dajem na glasovanje Izvješće o radu gradonačelnice 

za razdoblje 1. 7. 2022. do 31. 12. 2022. godine.  

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (14 

„za“ i 4 „protiv“) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu gradonačelnice za razdoblje 1. 7. 2022. do 31. 12. 2022. godine, 

u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu.  

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

 Predsjednik Gradskog vijeća Grada Samobora konstatira da je sada osamnaest 

vijećnika nazočno na sjednici. 

 

 

AD19.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na devetnaestu točku dnevnog reda - Izvješće o radu 

davatelja javne usluge za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za komunalne djelatnosti i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

  

 IRENA FRANCEKOVIĆ - U ovom upitniku nigdje ne vidim građevinski otpad. 

Zanima me, da li se planira, gdje se planira skladištenje građevinskog otpada i da li se planirana 

njegova prerada u budućnosti? Mislim da bi to bio moment da se uključi u prostorni plan unutar 

ovih godinu dana pa da i to imamo.  

 

 ALEKSANDAR MIXICH - To nam je najveća boljka gdje ćemo s građevinskim 

otpadom, svaka firma koja radi na području grada ima velikih problema. Koliko ja znam 

intenzivno se traži da se nađe adekvatna lokacija na području grada Samobora da se uvrsti u 

Prostorni plan. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o radu davatelja 

javne usluge za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o radu davatelja javne usluge za 2022. godinu, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 
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 Tekst Izvješća o radu davatelja javne usluge prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

 PETRA ŠKROBOT - Pardon, mislim, da gosp. Stanec nije glasao po točki, niste  niti 

dignuli ruku, niti ostali suzdržani, pa čisto da ne bi imali kasnije problema sa zapisnikom. 

 

AD20.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadesetu točku dnevnog reda - Izvješće o izvršenju 

Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 

Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju 

Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i usmjeravanja prostornog razvoja 

Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Programa gospodarenja i upravljanja gradskom imovinom i 

usmjeravanja prostornog razvoja Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dano u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća o izvršavanju Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD21.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset prvu točku dnevnog reda - Izvješće o realizaciji 

Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma grada Samobora za 

2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja 

- Odbor za poljoprivredu i šumarstvo 

- Odbor za turizam i ugostiteljstvo 

- Odbor za financije i proračun i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 
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Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, poljoprivrede i turizma grada Samobora za 

2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa mjera za razvoj malog gospodarstva, 

poljoprivrede i turizma grada Samobora za 2022. godinu u tekstu kao što je dano u materijalima 

za sjednicu. 

 Tekst Izvješća o izvršavanju Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni 

dio. 

 

 

AD22.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset drugu točku dnevnog reda - Izvješće o izvršenju 

Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada Samobora u 2022. godini. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za gospodarstvo, poduzetništvo, obrtništvo i ulaganja i 

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IVAN HORVAT - U dvadeset drugoj godini nas je dragi Bog i priroda poštedjeli 

velikih nepogoda, bila je jedino suša koja nas je koštala šesto i nešto tisuća kuna. Ako 

pogledamo, jer prati se od dvije i trinaeste do dvije i dvadeset treće, samo na vode na poplave 

je utrošeno oko pedeset milijuna kuna, pola toga je vjerojatno bilo Grdanjci. Što smo učinili za 

obranu Grdanjci? Jesmo, nešto smo napravili, stavili smo blokove da ne poplavi parkiralište 

ispod Vilinskih jama, stavili smo nogostup od kućnog broja pedeset do  pedeset četiri, vrijedan 

nogostup, da voda ne ide u grdanjsko polje, ali ostalo je još jedan komad od nogostupa do 

parkirališta što je bilo dogovoreno, Gaberc se zvao stručnjak koji je radio to, i sa Župančićem 

da će se tu navoziti kamenje i da će se napraviti zemljano kameni zaštitni nasip, jer između toga 

voda i dalje može ići u grdanjsko polje. Molio bih da se to pokuša napraviti, bilo je rečeno da 

će to moći Komunalac, a sada u nikakvim dokumentima to ne vidim. To je što se tiče obrane. 

Definitivnu obranu poplave Grdanjci će imati ako napravimo retenciju kod Koretićia. To je isto 

u planovima predviđeno. Interesira me kako to ide i kada će se to napraviti? 

Drugo, požar, nigdje se ne spominje, preventivna zaštita od požara, a Žumberački kraj i 

onaj naš gore kraj je dosta ugrožen od požara. Koristim priliku da pitam gđu gradonačelnicu, 

ne ljutim se ja na vas što vas kritiziram, to je sve dobronamjerno. U Grdanjcima su vas na 

pedesetoj godišnjici DVD-a Grdanjci lijepo počastili vatrogasci i obećala ste vatrogasno vozilo. 

Kada će to biti?  

 

PETRA ŠKROBOT - Odmah ću ovaj dio od vozila, nisam Grdanjcima obećala, nego 

Gornjoj Vasi, ali u Grdanjcima za Gornju Vas. Imali smo mi sastanak s gosp. Košćicom i s 

gosp. Žitkovićem i rekli smo da se definiraju točno potrebe koji DVD što treba, da i tu ne bi 
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bilo dalje nekih nesporazuma prema javnosti, da mi nemamo osjećaja za vatrogasce i da zato 

ne brinemo i ne držimo do toga. Znamo što smo obećali i to ćemo i realizirati. 

Završava se retencija na području Smerovišća, odnosno ona je u tijeku, investitor su 

Hrvatske vode. Kada smo bili s njima rečeno je da naravno da je u planu i retencija Koretići, a 

koji točno vremenski period to ćemo provjeriti i dat ćemo vam točan odgovor. 

Što se tiče požara može zamjenik odgovoriti. 

 

PETAR BURIĆ - Ok, resorni pročelnik će izaći na teren pa će vidjeti o čemu se radi. 

 

ALEKSANDAR MIXICH - Obećavam da ću to provjeriti u najkraćem roku, kako se 

to može napraviti i u kojem roku, pa ću vam se baš osobno javiti po tom pitanju. 

 

PETRA ŠKROBOT - Možda nisam dovoljno pojasnila. Dakle, plan i po pitanju vozila 

i svega komuniciramo i s Vatrogasnom zajednicom i s Javnom vatrogasnom postrojbom, 

zajedno su bili na sastanku i oni kažu koje su potrebe kojih DVD-a. Tako je bilo i s opremom 

koja se dodjeljivala, a tako će biti i po pitanju vozila. Ne donosimo mi tu odluku na svoju ruku, 

nego zajedno u komunikaciji donosimo odluku, odnosno oni kažu svoje potrebe, a mi sukladno 

mogućnostima. 

 

IVAN HORVAT - Izvještaj donosi gradonačelnica, je li tako? Gradonačelnica izvještaj 

predlaže Gradskom vijeću, izrađuje ga gradonačelnica. Tko treba izvještaj potpisati? Pogledajte 

tko vam je potpisnik u Izvještaju. Šoić će potpisati odluku, ali Izvještaj je potpisao Šoić. 

 

PETRA ŠKROBOT - Htjeli ste reći da je pogreška u materijalima, u redu. Onda molim 

stručne službe da naprave ispravak, ukoliko je pogreška u materijalima. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Hvala na upozorenju, pa će se to ispraviti. 

Ima li još pitanja? 

Ako nema više pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o izvršenju 

Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada Samobora u 2022. godini. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (17 

„za“ i 1 „suzdržan“) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o izvršenju Plana djelovanja u području prirodnih nepogoda Grada 

Samobora u 2022. godini, u tekstu kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća o izvršenju Plana prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD23.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset treću točku dnevnog reda - Izvješće o 

zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja osnovanosti pokretanja 

postupaka za izradu i donošenje prostornih planova, odnosno njihovih izmjena i dopuna u 

razdoblju od 1. siječnja do 31. prosinca 2022. godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za zaštitu okoliša i prostorno uređenje i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o zaključcima 

stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupaka 

za izradu i donošenje prostornih planova, odnosno njihovih izmjena i dopuna u razdoblju od 1. 

siječnja do 31. prosinca 2022. godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o zaključcima stručne analize zaprimljenih inicijativa u svrhu 

utvrđivanja osnovanosti pokretanja postupaka za izradu i donošenje prostornih planova, 

odnosno njihovih izmjena i dopuna u razdoblju od 1. siječnja do 31. prosinca 2022. godine, u 

tekstu kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD24.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset četvrtu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 

2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i obrazovanju Grada Samobora za 2022. 

godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješća o realizaciji Programa javnih potreba u predškolskom odgoju i 

obrazovanju Grada Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dano u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD25.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset petu točku dnevnog reda - Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 
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Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (18 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u školstvu Grada Samobora za 

2022. godinu, u tekstu kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD26.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset šestu točku dnevnog reda - Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u sportu Grada Samobora za 2022. 

godinu, u tekstu kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD27.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset sedmu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 
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- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u kulturi Grada Samobora za 2022. 

godinu, u tekstu kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD28.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset osmu točku dnevnog reda - Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2022. godinu. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za društvene djelatnosti i brigu za mladež 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji 

Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u tehničkoj kulturi Grada 

Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD29.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na dvadeset devetu točku dnevnog reda - Izvješće o 

realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. 

godinu. 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za socijalnu skrb i zdravstvo 
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- Odbor za hrvatske branitelje iz Domovinskog rata 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 

 

Otvaram raspravu. 

Ima li pitanja? 

 

IRENA FRANCEKOVIĆ - Moje diskusije su danas sve vezane uz prostorni plan. 

Predlažem sada kada se donosi Izmjena prostornog plana da se ona parcela uz Dom zdravlja na 

kojoj je nacrtana neka ogromna kuća proglasi parcelom društvene namjene, isključivo za 

zdravstvene potrebe. Da možete tamo ili proširiti parkiralište ili proširiti zgradu Doma zdravlja 

ili da negdje u prostornom planu isplanirate površinu na kojoj će se u budućnosti sagraditi veći 

dom zdravlja ili dnevna bolnica koja je Samoboru neophodna. Sada kada ste već počeli raditi 

na staračkom domu i povećanju Crvenog križa, mislim da bi krajnje vrijeme bilo da se poradi i 

na dnevnoj bolnici. 

 

ŽELJKO STANEC - Zanima me jedno pitanje, pa želim odgovor gradonačelnice. Tu 

smo sada imali dosta izvješća koja su vezana uz društvene djelatnosti, a ne vidim nikakvog 

predstavnika, odnosno pročelnika, zamjenika pročelnika, v.d. pročelnika, pročelnika po 

ovlaštenju. Zanima me tko sada predstavlja Upravni odjel za društvene djelatnosti? 

 

PETRA ŠKROBOT - Evo, Marija Šoić je privremena pročelnica i u tijeku je natječaj 

za odabir novog pročelnika ili pročelnice. Ona je danas bila spriječena, pa sam ja iznosila 

izvještaj po tim točkama. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja? 

Ako nema zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvješće o realizaciji Programa 

javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada Samobora za 2022. godinu. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvješće o realizaciji Programa javnih potreba u socijalnoj skrbi i zdravstvu Grada 

Samobora za 2022. godinu, u tekstu kao što je dano u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvješća o realizaciji Programa prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD30.) 

 MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na tridesetu točku dnevnog reda - Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za listopad, studeni i prosinac 2022. 

godine. 

 

Raspravu po navedenoj točki dnevnog reda proveli su: 

- Odbor za financije i proračun i  

- Odbor za statutarno - pravna pitanja  

 

te su donijeli zaključak o prihvaćanju navedene točke dnevnog reda. 
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Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Izvještaj o korištenju 

sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora za listopad, studeni i prosinac 2022. 

godine. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora većinom glasova (16 

„za“ i 1 „protiv“) donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o prihvaćanju Izvještaja o korištenju sredstava proračunske zalihe Proračuna Grada Samobora 

za listopad, studeni i prosinac 2022. godine, u tekstu kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Izvještaja prilaže se ovom zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD31.) 

  MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset prvu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru predsjednika Odbora za financije i proračun. 

Molim gđu Sanju Horvat Iveković, predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja, da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

  SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Odbor za izbor i imenovanja predlaže razrješenje 

dosadašnje predsjednice Odbora za financije i proračun, a za novog predsjednika predlaže gosp. 

Marinka Džepinu. 

 

  MIRAN ŠOIĆ - Otvaram raspravu. 

  Ima li pitanja? 

 

  Vijećnik Željko Stanec priča bez uključenog mikrofona pa se isto ne unosi u 

zapisnik. 

 

  MIRAN ŠOIĆ - Ako nema više pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje 

Prijedlog zaključka o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za financije i proračun. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o razrješenju i izboru predsjednika Odbora za financije i proračun, u tekstu kao što je dan u 

materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o razrješenju i izboru predsjednika prilaže se ovom zapisniku i njegov je 

sastavni dio. 

 

 

AD32.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset drugu točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o razrješenju i izboru članice Odbora za dodjelu nagrada i priznanja Grada Samobora. 

Molim gđu Sanju Horvat Iveković, predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja, da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 
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 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Odbor za izbor i imenovanja je razmatrao i predlaže 

razrješenje dužnosti članice Odbora za dodjelu nagrada i priznanja Maju Gračanin, s obzirom 

da više nije članica Gradskog vijeća, a po članku 24. Odluke o javnim priznanjima, tu se 

predlaže Zvjezdanu Sečen za članicu Odbora za dodjelu nagrada i priznanja Grada Samobora. 

 

 MIRAN ŠOIĆ - Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru članice Odbora za dodjelu nagrada i priznanja Grada Samobora. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o razrješenju i izboru članice Odbora za dodjelu nagrada i priznanja Grada Samobora, u tekstu 

kao što je dan u materijalima za sjednicu. 

 Tekst Zaključka o razrješenju i izboru članice Odbora prilaže se ovom zapisniku i 

njegov je sastavni dio. 

 

 

AD33.) 

MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset treću točku dnevnog reda - Prijedlog zaključka 

o razrješenju i izboru člana Mandatne komisije. 

Molim gđu Sanju Horvat Iveković, predsjednicu Odbora za izbor i imenovanja, da u ime 

predlagatelja da uvodno obrazloženje. 

 

 SANJA HORVAT IVEKOVIĆ - Odbor za izbor i imenovanja razmatrao je prijedlog 

za razrješenje dužnosti članice Mandatne komisije Maje Gračanin, te umjesto nje predlaže se 

Luka Bišćan, gradski vijećnik, za člana Mandatne komisije, do kraja mandata. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Otvaram raspravu. 

 Ima li pitanja? 

 Ako nema pitanja zaključujem raspravu i dajem na glasovanje Prijedlog zaključka o 

razrješenju i izboru člana Mandatne komisije. 

Nakon provedenog glasovanja Gradsko vijeće Grada Samobora jednoglasno je (17 „za“) 

donijelo 

 

ZAKLJUČAK 

 

o razrješenju i izboru člana Mandatne komisije, u tekstu kao što je dan u materijalima za 

sjednicu. 

 Tekst Zaključka o razrješenju i izboru člana Mandatne komisije prilaže se ovom 

zapisniku i njegov je sastavni dio. 

 

 

AD34.) 

  MIRAN ŠOIĆ - Prelazimo na trideset četvrtu točku dnevnog reda - Ostale 

informacije. 

Dobili se Izjavu o sukobu interesa, pa vas molim da to popunite sada, a ako ne da 

dostavite to kod gđe Nade, u Urudžbeni zapisnik. 

Gosp. Horvat, gđa Valentina je pregledala vašu primjedbu na potpis pa će se izjasniti. 
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VALENTINA HORVAT - Evo, da ne ostane nerazriješeno pitanje. Isto kao i sa svakim 

drugim izvješćem, to je izvješće koje po zakonu donosi gradonačelnica i podnosi ga Gradskom 

vijeću. Znači, izvješće podnosi gradonačelnica predstavničkom tijelu. 

 

Vijećnik gosp. Ivan Horvat priča bez uključenog mikrofona pa se isto ne unosi u 

zapisnik. 

VALENTINA HORVAT - Evo, možete kod mene vidjeti da je u potpisu 

gradonačelnica. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Dobro je da se ukaže na pogreške, pa nije to ništa zločesto. 

 

Ima li još pitanja ili prijedloga? 

 

MATIJA HRŽIĆ - Ipak sam bio u birtiji kada je tu bila jedna točka, konkretno vezano 

za onaj leasing Komunalca, to su informacije. 

Zanima me, raspisan je natječaj, tko će dati leasing, dobio je PBZ Leasing d.o.o., a kako 

ste odlučili od koje firme i po kojem iznosu se kombinirka kupuje? Tu bi najprije trebao ići 

natječaj za to, pa onda natječaj tko odobrava leasing. To mi nije bilo jasno. 

 

RENATO RAGUŽ - Zahvaljujem se na pitanju, nisam ipak uzalud došao. Što se tiče 

nabave kombinirki, radi se o jedinstvenoj nabavi, ne raspisuju se natječaji za leasing, niti za 

rovokopač, mi raspisujemo tehničku specifikaciju za predmet nabave, a nabavljamo putem 

financijskog leasinga. Znači, financijske institucije, u ovom slučaju LEASING d.o.o., onda 

kontaktiraju nekog tko nudi taj proizvod i na temelju toga daju ponudu, a onda one same 

određuju ove ostale elemente što se tiče financiranja, kamata, raspona itd. Znači, prije svakog 

javnog nadmetanja se raspiše prethodno savjetovanje gdje svatko može dati neku primjedbu ili 

vidjeti o čemu se točno radi. 

 

MIRAN ŠOIĆ - Ima li još pitanja ili prijedloga? 

Ako nema više pitanja zaključujem raspravu i vidimo se krajem mjeseca ili početkom 

petog mjeseca. 

S obzirom da je Dnevni red današnje sjednice iscrpljen, zaključujem 20. sjednicu 

Gradskog vijeća Grada Samobora. 

 

 Dovršeno u 20.00 sati. 

 

 

ZAPISNIČARKA   PROČELNICA   PREDSJEDNIK 

 

Nada Gorišek     Valentina Horvat, dipl. iur.  Miran Šoić 

 


